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ACTA PLE NÚM. 11/99 

 
 
SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATÒRIA, EL DIA 30 DE SETEMBRE DE 1999. 
 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
trenta de setembre de mil nou-cents noranta-nou, es reuneixen a la sala de 
sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres 
integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió 
ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i 
assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/a d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
Sr. Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidors/es 
 
Sr. Néstor Artís Villena   
Sra. Susana Cordero Rojas  
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Sergi Fernández Mesa 
Sr. Ignacio Flórez Barrón 
Sr. Arnau Funes Romero 
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Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sr. Alberto García Llorente 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sra. Judith Ibàñez Vives 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Llorenç Luna Rodríguez  
Sr. Manuel Luque del Rio 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Antonio Naranjo Hijos 
Sra. Glòria Récio Díaz 
Sr. Joan Tardà i Coma 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Lectura i aprovació de l'acta núm.  10/99, corresponent a la 
sessió ordinària del dia 29 de juliol d'enguany. 
 
 En primer lloc pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que al sisè paràgraf 
de la pàgina 47, de l’acta que se sotmet a votació, on diu: 
 

"... no obstant, que és una Llei que va proposar el Grup Socialista.”, 
hauria de dir: 
 
"... no obstant, era una Llei que el Grup Socialista havia aprovat el 
seu dia.” 
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 Després d’això se sotmet a votació l'acta número 10/99, 
corresponent a la sessió ordinària del dia 29 de juliol d'enguany, la qual és 
aprovada per unanimitat, amb la esmena següent: 
 

- Pàgina 47, sisè paràgraf: "... no obstant, era una Llei que el Grup 
Socialista havia aprovat el seu dia.” 

 
 
 
 2.- Ratificar l’acord la Comissió de Govern, de data 22 de 
setembre d’enguany, mitjançant el qual aquest Ajuntament s’adhereix al 
conveni signat entre Localret i Telefónica Móviles, relatiu a les tarifes 
que s’aplicaran al servei de telefonia mòbil. 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes de  la seva ratificació 
es dóna lectura de l’acord adoptat per la Comissió de Govern,  en la sessió que 
s'especifica, el text literal del qual és el següent: 
 
 Sessió celebrada el dia 22 de setembre d’enguany 
 
 PROPOSTA DE L'ÀREA D’INTERIOR, COMERÇ I COMUNICACIÓ 
 
 
 “Vist que el Consorci Localret i Telefónica Móviles, en el mes de juny 
de 1999, van signat un conveni segons el qual els ajuntaments membres del 
Consorci podran gaudir de determinades millores econòmiques sobre les 
tarifes del servei de telefonia mòbil. 
 
 Atès que l’esmentat conveni preveu que els ajuntaments membres 
del Consorci s’hi hauran d’adherir explícitament perquè se’ls apliquin les 
millores econòmiques establertes. 
 
 Atès que l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat és membre del 
Consorci Localret segons acord del plenari de l’Ajuntament de data 27 de 
gener de 1999. 
 
 Atès que el seguiment del conveni per part de Localret fa necessari 
que aquest Consorci pugui tenir accés a les dades de la facturació de 
l’Ajuntament amb l’empresa corresponent. 
 
 Atès que l’adopció d’aquest acord és competència d’aquesta 
Comissió de Govern, en virtut de les delegacions acordades per aquest 
Ajuntament, en sessió plenària que va tenir lloc el dia 29 de juliol de 1999, el 
Tinent d’Alcalde de l’Àrea d’Interior, Comerç i Comunicació, proposa a la 
Comissió de Govern l’adopció dels següents: 
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ACORDS 
 
 Primer.- Adherir-se al conveni signat entre Localret i Telefónica 
Móviles, relatiu a les tarifes que s’aplicaran al servei de telefonia mòbil. 
                  
 Segon.- Autoritzar expressament a Telefónica Móviles, perquè 
faciliti a Localret les dades que li siguin requerides per aquest Consorci 
relatives al consum de telefonia mòbil de l’Ajuntament. 
 
 Tercer.- Notificar aquest acord al Ple de l’Ajuntament a la propera 
sessió que es celebri per a la seva ratificació. 
 
 Quart.- Notificar al Consorci Localret el contingut d’aquest Acord.”  
 
  
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
  
 
 3.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, com a conseqüència de la seva urgència, el text literal dels quals és 
el següent: 
 
 
 3.1.- Decret núm.  3772/99 de data 30 de juliol 
 
 “Vist el Decret 3532/99, dictat per aquesta Alcaldia el dia 14 de 
juliol, pel qual es delegaven diferents competències a favor de la Comissió de 
Govern, a l’empara del que disposen els articles 21.3 de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, en la seva nova redacció 
donada per la Llei 11/99, de 21 d’abril, i 21 del Reglament Orgànic Municipal 
 
 Atès que  a l’esmentat Decret es va incórrer en diferents errors de 
transcripció que, en conformitat amb el que disposa l’article 105.2 de la Llei 
30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions 
Públiques i del procediment administratiu comú, en la seva redacció actual, 
han de ser objecte de rectificació. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides 
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HA RESOLT 

 
 Primer.- Rectificar els errors de transcripció comesos en la redacció 
del punt tercer de la part dispositiva del Decret 3532/99, de 14 de juliol, que a 
continuació es relacionen: 
 
 - Suprimir del número 1 del capítol “en matèria de Contractació i 
Patrimoni”, l’últim incís, a partir de despeses, concretament “... i de 
reconeixement d’obligacions corresponents”. 
 
 - Suprimir els números 3 i 4 del capítol “EN MATÈRIA DE 
PERSONAL”, i numerar els punts 5 i 6 actuals amb els números 3 i 4. 
 
 Segon.- Incorporar aquestes rectificacions en la  publicació al 
Butlletí Oficial de la Província i al Butlletí d’Informació Municipal, de la 
resolució objecte de rectificació. 
 
 Tercer.- Comunicar aquesta resolució a tots els Regidors i 
Regidores afectats, als Portaveus del Grups Polítics Municipals i als Caps dels 
diferents Serveis Municipals, pel seu coneixement i efectes. 
 
 Quart.- Donar compte al Ple d’aquesta resolució, en la pròxima 
sessió que tingui lloc.”  
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
       
 
 3.2.- Decret núm.  3773/99 de data 30 de juliol 
 
 “Vist el Decret número 3558/99, dictat per aquesta Alcaldia el dia 
15 de juliol, en virtut del qual s’efectuaven diferents delegacions a favor dels 
Regidors d’aquest Ajuntament, a l’empara del que disposen els articles 21.3 de 
la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, en la 
seva nova redacció donada per la Llei 11/99, de 21 d’abril, i 21 del Reglament 
Orgànic Municipal 
 
 Atès que respecte de les competències en matèria d’obres, 
concretament les relatives a la seva gestió, direcció i control, així com a la seva 
contractació, aquestes es distribuïen entre el Regidor de l’Àrea d’Urbanisme 
Habitatge i Infrastructures, respecte de les de primer establiment, i entre el 
Regidor de l'Àrea de Via Pública, Manteniment i Serveis, preveient-se respecte 
de les incorporades al Capítol d’Inversions, que el pressupost anual d’aquesta 
Corporació expressament determinaria el Regidor competent. 
 
 Atès que en el pressupost municipal per aquest exercici no es conté 
cap determinació respecte del Regidor competent en relació a les obres 
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incloses al seu Capítol d’Inversions, motiu pel que resulta necessari 
complementar, per a aquest exercici, el Decret de delegacions dictat per 
aquesta Alcaldia al que abans s’ha fet referència. 
 
 Atès que, a  més de tot això, resulta necessari procedir, a l’empara 
del  que disposa l’article 105.2 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de 
Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del procediment 
administratiu comú, en la seva redacció actual, a efectuar diferents 
rectificacions d’errors que s’havien comès en la transcripció de l’esmentat 
Decret. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Establir que, per a l’exercici corresponent a l’any 1999, les 
competències delegades en relació amb les obres incloses al Capítol 
d’Inversions del pressupost municipal, quedaran distribuïdes de la manera 
següent: 
 
A) REGIDOR DE VIA PÚBLICA, MANTENIMENT I SERVEIS: 
 
 - Remodelació edifici Guàrdia Urbana (Inc.98) 
 - Reforma escoles públiques (Inc.98) 
 - Reforma escoles bressol (Inc.98) 
 - Reformes escoles bressol 
 - Reformes escoles públiques 
 - Reformes escoles bressol (Inc.97) 
 - Reforma edificis escolars (Inc.97) 
 - Reforma edificis escolars (Inc.96) 
 - Alarma edificis Serveis Socials 
 - Equip emerg. il·lum. Can Vallhonrat (Inc.98) 
 - Adq. Megafonia Sala Plens 
 - Reforma edificis públics 
 - Ref. edifici Can Corts TECSALSA (Inc.98) 
 - Ref. edifici Serv. Socials S. Ildefons (Inc.98) 
 - Ref. edificis municipals (Inc.97) 
 - Ref. torre c/. Ametller, 12 
 - Ref. edificis cedits entitats (Inc.98) 
 - Reformes edificis cedits entitats 
 - Ref. edificis cedits entitats (Inc.97) 
 - Remodelació Plaça Puigcerdà (Inc.98) 
 - Remodelació Plaça del Sol (Inc.98) 
 - Urbanització Plaça Almeda (Inc.98) 
 - Urbanització Barri Pedró (Inc.98) 
 - Remodelació c/. Dolors Almeda 
 - Remodelació c/. Joan Maragall 
 - Semàfors i rotondes (Inc.98) 
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 - Pèrgoles places (Inc.98) 
 - Hidrants (Inc.98) 
 - Enllumenat Públic (Inc.96) 
 - Enllumenat Públic 
 - Enllumenat Públic (Inc.97) 
 - Senyalització viària Can Mercader (Inc.97) 
 - Rotulació  exterior (Inc. 96) 
 - Reformes Pla biblioteques )Inc.98) 
 - Reparació Piscina Millars (Inc.98) 
 - Annex Pavelló Esportiu Almeda 
 - Ref. instal·lacions esportives (Inc.98) 
 - Reformes instal·lacions esportives 
 - Ref. instal·lacions esportives (Inc.97) 
 - Ref. instal·lacions esportives (Inc.96) 
 - Centre Cívic i C.A.P. Almeda (Inc.98) 
 - Remodelació Plaça Església (Inc.96) 
 - Interbloc Avet – Alber (Inc. 97) 
 - Urbanització Rubió i Ors (Inc.98) 
 - Infrastructures Urbanes 
 - Instal·lacions Mercat Marsans 
 - Reformes Mercat Centre 
 
B) REGIDOR D’URBANISME, HABITATGE I INFRASTUCTURES: 
 
 - Const. nova escola bressol La Trepa 
 - Bucs Musicals (Inc.98) 
 - Adquisició terrenys 
 - Rec. espai fluvial Riu Llobregat 
 - Connexió part alta i baixa ciutat (Inc.98) 
 - Urb. Pol. Quitllet (1ª. Fase) (Inc.98) 
 - Urbanitzac. Peri c/. Alps 
 
 
 Segon.- Rectificar les omissions i/o  errors de transcripció comesos 
en la redacció del punt segon de la part dispositiva del Decret 3558/99, de 15 
de juliol, en el sentit que a continuació s’especifica: 
 
- INTERIOR, COMERÇ I COMUNICACIÓ: 
 
 Les competències delegades en matèria de contractació i patrimoni 
al Regidor delegat de l’Àrea, abastaran a tots els actes de tràmit o definitius 
que s’hagin de dictar en relació amb els expedients afectats, des del seu inici 
fins la seva definitiva finalització o resolució, inclosa la modificació, 
interpretació i revisió de preus dels contractes i concessions de tota 
naturalesa, així com els actes de disposició i autorització de despeses i de 
reconeixement d’obligacions corresponents. 
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- CULTURA, RELACIONS CIUTADANES, ESPORTS I COOPERACIÓ I 
SOLIDARITAT: 
 
 Eliminar la competència delegada al Regidor de l’Àrea en relació 
amb la gestió i direcció de l’Escola Municipal de Música. 
 
- EDUCACIÓ: 
 
 Incorporar com a nova competència delegada de la Regidora de 
l’Àrea,  la gestió i direcció de l’Escola Municipal de Música. 
 
- JOVENTUT: 
 
 Donar nova redacció a la delegació de competències efectuades al 
Regidor de l’Àrea, en relació a la gestió i direcció dels equipaments públics 
destinats a serveis a la joventut,  com són els Casals de Joves, quedant la 
delegació de competències en aquesta matèria redactada en els termes 
següents: 
 
 “- Gestió i direcció dels equipaments públics destinats a serveis a la 
joventut, com són els Centres de Recursos Associatius Juvenils (CRAJ).” 
 
 
 Tercer.- Incorporar aquestes rectificacions,  en la publicació al 
Butlletí Oficial de la Província i al Butlletí d’Informació Municipal, de la 
resolució objecte de rectificació. 
 
 Quart.- Comunicar aquesta resolució a tots els Regidors i Regidores 
afectats, als Portaveus del Grups Polítics Municipals i als Caps dels diferents 
Serveis Municipals, pel seu coneixement i efectes. 
 
 Cinquè.- Donar compte al Ple d’aquesta resolució, en la pròxima 
sessió que tingui lloc.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 3.3.- Decret núm.  3778/99 de data 30 de juliol 
 
 “Vist el Decret 3589/99, dictat per aquesta Alcaldia el dia 19 de 
juliol, pel qual es nomenen els Presidents delegats de les Comissions 
Informatives de caràcter permanent i específic. 
 
 Atès que  a l’esmentat Decret es va incórrer en un error de 
transcripció que, en conformitat amb el que disposa l’article 105.2 de la Llei 
30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions 
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Públiques i del procediment administratiu comú, en la seva redacció actual, 
han de ser objecte de rectificació. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Rectificar l’error de transcripció comès en la redacció del 
punt primer de la part dispositiva del Decret 3589/99, de 19 de juliol, en 
relació amb la Presidència de la Comissió Informativa Municipal de Patrimoni 
Arquitectònic i Històric Artístic, el President de la qual ha de ser el Tinent 
d’Alcalde, senyor Vicenç Badenes Teixidó. 
 
 Segon.- Incorporar aquesta rectificació en la  publicació al Butlletí 
Oficial de la Província i al Butlletí d’Informació Municipal, de la resolució 
objecte de rectificació. 
 
 Tercer.- Comunicar aquesta resolució a tots els Regidors i 
Regidores afectats, als Portaveus del Grups Polítics Municipals i als Caps dels 
diferents Serveis Municipals, pel seu coneixement i efectes. 
 
 Quart.- Donar compte al Ple d’aquesta resolució, en la pròxima 
sessió que tingui lloc.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 3.4.- Decret núm. 4355/99 de data 23 de setembre 
 
 “Vist el Decret 3589/99, dictat per aquesta Alcaldia el dia 19 de 
juliol, pel qual es nomenen els Presidents delegats de les Comissions 
Informatives de caràcter permanent i específic, així com l’adscripció dels 
Vocals corresponents. 
 
 Atès que  a l’esmentat Decret es va incórrer en un error de 
transcripció que, en conformitat amb el que disposa l’article 105.2 de la Llei 
30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions 
Públiques i del procediment administratiu comú, en la seva redacció actual, 
ha de ser objecte de rectificació. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides 
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HA RESOLT 
 
 Primer.- Rectificar l’error de transcripció comès en la redacció del 
punt primer de la part dispositiva del Decret 3589/99, de 19 de juliol, en 
relació amb la Comissió Informativa Municipal de Patrimoni Arquitectònic i 
Històric Artístic, ja que pel que fa als Vocals components d’aquesta, s’ha de 
substituir al vocal senyor Vicenç Badenes Teixidó  pel senyor Antonio Martínez 
Flor. 
 
 Segon.- Publicar aquesta rectificació en el Butlletí Oficial de la 
Província i al Butlletí d’Informació Municipal.  
 
 Tercer.- Comunicar aquesta resolució als Regidors afectats, així 
com al Secretari de l’esmentada Comissió, pel seu coneixement i efectes. 
 
 Quart.- Donar compte al Ple d’aquesta resolució, en la pròxima 
sessió que tingui lloc.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 3.5.- Decret núm. 3779/99 de data 30 de juliol 
 

 “Vist  l’informe emès pel Departament d’Organització i Recursos 
Humans referent als errors detectats en les retribucions dels càrrecs de 
personal eventual denominats “Cap del Gabinet de l’Alcaldia”  i “Tècnic de 
Dinamització del Comerç” que consta en la resolució número 3583/99, de 16 
de juliol, 
 
 Atès el que preveu l’article 105 2 de la Llei 30/1992, de 26 de 
novembre de Regim Jurídic de les Administracions Públiques i Procediment 
Administratiu Comú, en relació a la potestat de l’Administració per poder 
corregir els errors aritmètics, materials o de fet que constin en  els seus actes, 
 
 Aquesta Alcaldia, fent ús de les atribucions que li confereix l’article 
21 de la Llei 7/1985 de 2 d’abril, i l’article 9 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Rectificar els errors detectats en les retribucions 
establertes pels càrrecs de “Cap del Gabinet de l’Alcaldia” i “ Tècnic de 
Dinamització del Comerç” en la resolució esmentada en la part expositiva de la 
present resolució, en el sentit de que les retribucions hauran de ser les que 
s’indiquen en lloc de les que per error figuraven: 
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Lloc      Retribucions que    Retribucions que  
  Figuraven               han de constar
  
Cap del Gabinet de l’Alcaldia 6.984.46,- 6.948.467,- 
Tècnic de Dinamització del Comerç 4.151.915,- 4.519.915,- 
 
 
 Segon.- Publicar la correcció de l’error esmentat en el Butlletí oficial 
de la Província i en el Diari Oficial de la Generalitat, en compliment del que 
estableixen els articles 104 3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les 
Bases de Règim Local i 311.3 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, Municipal i de 
Règim Local de Catalunya. 
  
 Tercer.- Donar compte de la present resolució al Ple Municipal per 
la seva ratificació.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, per preguntar si les modificacions són 
respecte als càrrecs en sí o respecte a les persones que ocupen el lloc, 
contestant el senyor Alcalde,  que als càrrecs. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 3.6.- Decret núm.  4076/99 de data 2 de setembre 
 
 “Mitjançant Decret número 3630/99, de 21 de juliol, aquesta 
Alcaldia va resoldre crear un Consell de Direcció de les Empreses Municipals i 
fixar el seu règim de sessions, establint que aquestes tindrien lloc amb una 
periodicitat quinzenal, el segon i quart dimecres, no festiu, de cada mes a les 
11,30 hores. 
 
 Atès que és necessari procedir a una revisió de l’esmentada fórmula, 
en la mesura en que resulta més convenient que la celebració de l’esmentat 
Consell coincideixi amb el dia de celebració de la sessió de la Comissió de 
Govern. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia en ús de les atribucions que legalment 
té conferides 
 

HA  RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el règim de sessions del Consell de Direcció de 
les Empreses municipals, establert mitjançant Decret d’aquesta Alcaldia 
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número 3630/99, de 21 de juliol, en el sentit que aquest celebrarà, en el futur, 
les seves sessions, amb una periodicitat quinzenal, els dimecres no festius de 
cada mes de l’any en que es celebri la Comissió de Govern, a les 11,30 hores, 
prèvia convocatòria realitzada a l’efecte per la seva Presidència, que no 
requerirà necessàriament el previ establiment d’un ordre del dia. 
 
 Segon.- Comunicar aquest Decret als components de l’esmentat 
Consell, pel seu coneixement i efectes. 
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament, d’aquest Decret, en 
la primera sessió que tingui lloc, en compliment del que preveu l’article 38 del 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats 
Locals.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, per  preguntar quin és aquest règim de 
sessions, contestant el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, que es refereix 
als dies de celebració, a fi que coincideixi amb els dies de celebració de la 
Comissió de Govern. El senyor Montilla explica als presents que no és un 
Consell que obligatòriament hagi d'existir, però que és positiu tenir aquesta 
reunió quinzenal amb els Gerents i amb els Consellers Delegats de les 
Empreses Municipals, ja que, encara que no és un òrgan decisori, com si que 
ho són els Consells d'Administració, la Junta General i en algun cas els 
Consellers Delegats, sí que és un òrgan de coordinació, i permet estar més al 
dia en la marxa de les empreses municipals. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Ma. Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que volia 
preguntar el mateix que ha preguntat el senyor Flórez Barrón en el punt 3.6, 
per la qual cosa ja es dóna per contestada. 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 3.7.- Decret núm.  4077/99 de data 2 de setembre 
 
 
 “Vist el Decret número 228/1999 de 23 d’agost de  la  Presidència 
de la Generalitat, pel  qual  s'aprova  la convocatòria   d'Eleccions al Parlament 
de Catalunya,   a celebrar  el proper dia 17 del mes d’octubre d'enguany,  per 
la  renovació  de   la  totalitat  dels  seus  membres,  i  atès   que,   en  
conformitat amb l'article 56.1 de la Llei Orgànica 5/1985,  de 19 de juny, del 
Règim Electoral General, en la seva  redacció  actual, aquest Ajuntament, dins 
dels deu dies següents a  la convocatòria, està obligat a comunicar a la Junta  
Electoral de Zona els locals oficials i llocs públics que es  reserven  per   la  
realització  gratuïta  d'actes  de   la   campanya electoral,  per  part  dels  
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diferents  candidats,  partits, federacions, coalicions o agrupacions que es 
presenten a les Eleccions. 
 
 Per  tot  això aquesta Alcaldia, en  ús  de  les atribucions  que 
legalment tinc conferides, i als  efectes previstos en els articles 55 i 57 de l’ 
esmentada  Llei, 
 

HE   RESOLT 
 
 Primer.- Reservar  com  a locals oficials i  llocs  públics d'ús  gratuit  
per a la celebració d'actes  de  la  campanya electoral  relativa  a  les  
Eleccions al Parlament de Catalunya, convocada mitjançant Decret 228/1999, 
de 23 d’agost de la Presidència de la Generalitat,  els següents: 
 
COL.LEGIS PUBLICS 
 
SANT ILDEFONS 
Avgda. Sant Ildefons, núm. 24 
 
PIUS XIIè 
c/ Pius XIIè, s/n 
 
FONTSANTA 
c/ Terra Alta, s/n 
 
ANTONI GAUDI 
c/ Arquitecte Calçada, s/n 
 
L'ARENY 
c/Sant Lluís, s/n 
 
 
           Cada  escola  té  una  pista  o  pati  amb   una capacitat per unes 
300 persones. 
 
           Romandran disponibles tots els dies laborables a partir de les 18 
hores, de dilluns a divendres. 
 
 
LOCALS PERTANYENTS A L'AJUNTAMENT 
 
CENTRE CÍVIC 
Carrer Gerdera, s/n 
Capacitat per 300 persones - Sala d'Actes. 
LLIURE: dilluns, dimarts, dimecres i divendres. 
Horari:   de 20’00 a 22’00 hores. 
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CENTRE SOCIAL TITAN 
Carrer Verge de Montserrat núm. 1 
LLIURE: dimarts, dimecres, dijous i divendres. 
Horari:   de 19’00 a 22’00 hores. 
 
 
CENTRE CULTURAL JOAN N. GARCIA-NIETO 
Carrer Mossèn Andreu núm. 13-19 
LLIURE: dimecres i divendres per la tarda. 
Horari:   de 18’00 a 21’00 hores. 
 
 
LLOCS DE PROPIETAT PRIVADA 
 
ORFEÓ CATALONIA 
Carrer Torras i Bages, núm. 62. 
LLIURE: dimarts, dimecres i dijous. 
Horari:   de 19’00 a 22’00 hores. 
 
 
LLOCS OBERTS 
 
Plaça Catalunya  
Plaça Gandesa 
Plaça Pallars 
Plaça Josep Tarradellas 
Plaça Sant Ildefons (excepte els dies 9, 10, 11 i 12 d’octubre) 
 
 
 Segon.- Comunicar  el  present  Decret a  la  Junta Electoral de 
Zona, mitjançant certificació acreditativa  del mateix,  elevar-lo al Ple d'aquest 
Ajuntament en la  primera sessió que es celebri per la seva ratificació.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 3.8.- Decret núm.  4168/99 de data 14 de setembre 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament d’Organització i Recursos 
Humans, referent a la necessitat de cobrir l’absència  de la funcionària de 
carrera senyora Dolores Gallego Rodríguez per trobar-se en situació 
d’incapacitat temporal, que ocupa una plaça d’Educadora Infantil a  jornada 
complerta, als efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola Bressol 
La Trepa. 
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 Atès  que conforme a l’informe del Cap de Servei d’Infància, i atesa 
la previsible llarga durada de la baixa per incapacitat temporal, es recomana 
que l’empleada de l’Institut Municipal d’Educació, Adela Góngora Dueñas amb 
categoria d’assistent infantil, exerceixi les funcions d’Educadora Infantil 
mentre duri l’esmentada baixa, per garantir una millor prestació del serveis a 
l’Escola Bressol La Trepa. 
 
 Atès que l’empleada de l’Institut Municipal d’Educació Adela 
Góngora Dueñas, amb la categoria d’assistent infantil té els coneixements i la 
titulació suficients per exercir les funcions d’educadora infantil. 
 
 Atès que per procedir a la contractació com a Educadora Infantil de 
l’esmentada empleada es necessari que es procedeixi a la suspensió de la seva 
relació laboral amb l’Institut Municipal d’Educació i que això s’ha fet 
mitjançant resolució de la Presidència de l’Institut Municipal d’Educació amb 
efectes 2 de setembre de 1999. 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament,  partida 
pressupostària 21 423C0 13100 de personal eventual  de les Escoles Bressols. 
 
 Atès el que preveuen els articles 19 i següents. del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, article 15 i 45 de l’Estatut dels 
Treballadors, l’article 4 del Reial Decret 2546/1994, i els criteris acordats amb 
la representació del personal per cobrir determinades substitucions o vacants 
de personal, 
 
 Fent ús de les atribucions que em confereix l’article 21 g de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Autoritzar  la contractació interina de la senyora Adela 
Góngora Dueñas, en qualitat d’Educadora Infantil a jornada complerta, perquè 
substitueixi a la titular del lloc de treball, senyora Dolores Gallego Rodríguez, 
amb efectes del dia 3 de setembre de 1999 i fins la reincorporació de la titular 
de la plaça o en tot cas el 24 de juliol de 2.000, data de finalització del present 
curs escolar. 
  
 Segon.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Educadora Infantil de l’Escola Bressol La Trepa, establint-li les retribucions i 
la resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de 
treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus 
Organismes Autònoms pel període 1997-99. 
 
 Tercer.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la 
Direcció de l’Institut Municipal d’Educació, al Departament d’Organització i 
Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
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 Quart.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera 
sessió que se celebri.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.9.- Decret núm. 4385/99 de data 24 de setembre 
 
 “Davant la situació d’incapacitat temporal de la funcionària de 
carrera senyora Rosalia Garcia Baena, Cuinera de l’Escola Bressol “La 
Baldufa”, 
 
 Atès que es fa necessari cobrir el seu lloc de treball de forma 
interina, per garantir el normal funcionament de l’esmentada Escola, 
 
 Atès que la senyora Encarnación González Silverio ocupa un lloc de 
treball d’auxiliar de cuina a l’esmentada escola amb caràcter fix, 
 
 Atès que l’esmentada senyora ha suspès de mutu acord la seva 
relació laboral fix amb l’Institut Municipal d’Educació, a fi de que pugui cobrir 
interinament la incapacitat temporal de la funcionària de carrera Rosalia 
Garcia Baena,  
 
 Atès el que la senyora Encarnación González Silverio té els 
coneixements i les aptituds necessàries per a la realització de les esmentades 
tasques, i que ha mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
 
 Atès que per obres que es fan a la cuina de l’Escola Bressol “La 
Baldufa” el servei de menjador s’obrirà per un grup reduït d’infants del centre 
el dia 13 de setembre de 1.999 i que el servei, per aquest curs escolar 
1.999/2.000, es normalitzarà  el dia 1 d’octubre de 1.999, 
 
 Atès el que preveuen els articles 14, 19 i 94 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, i l’article 15 de l’Estatut dels 
Treballadors, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 21 423C0 13100 de personal eventual de les Escoles Bressols, 
 
 En ús de les atribucions conferides a aquesta Tinència d’Alcaldia 
d’Interior, Comerç i Comunicació, pel Decret de l’Alcaldia número 3558/99, de 
15 de juliol, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Autoritzar la contractació interina de la senyora 
Encarnación González Silverio, en qualitat de Cuinera, perquè substitueixi a la 
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titular del lloc de treball, senyora Rosalia Garcia Baena, amb efectes del dia 13 
de setembre de 1999 i fins la reincorporació de la titular de la plaça o en tot 
cas el 24 de juliol de 2.000, data de finalització del present curs escolar. 
 
 Segon.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 
Cuinera de l’Escola Bressol La Baldufa, establint-li les retribucions i la resta 
de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball del 
personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms pel període 1997-99. 
 
 Tercer.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la 
Direcció de l’Institut Municipal d’Educació, al Departament d’Organització i 
Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Quart.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera 
sessió que se celebri.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’INTERIOR, 
COMERÇ I COMUNICACIÓ 
 
 
 4.- Aprovació de la Modificació puntual de l’Ordenança 
reguladora de la intervenció integral de l’Administració municipal en les  
activitats i instal.lacions. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d’Interior, Comerç 
i Comunicació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist que mitjançant acord adoptat per l’Ajuntament Ple en sessió 
celebrada en data 29 de juliol d’enguany es va aprovar definitivament 
l’Ordenança Reguladora de la Intervenció Integral de l’Administració Municipal 
en les Activitats i Instal.lacions. 
 
 Vista la proposta efectuada pel Departament municipal d’Activitats 
segons la qual es considera convenient procedir a la modificació puntual de la 
regulació prevista per les activitats innòcues, en el sentit d’incorporar a 
l’ordenança un annex on es relacionin les activitats innòcues, així com establir 
que per les activitats que essent innòcues no estiguin incloses a l’annex ni 
tampoc sotmeses al permís municipal ambiental al capítol IV de l’ordenança, 
es presenti amb l’escrit de comunicació una documentació més detallada, el 
que fa que s’hagi de modificar els articles 85 i 86 de l’esmentada Ordenança. 
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 Atès que de conformitat amb allò previst a l’article 22 paràgraf d) de 
la Llei 7/1985 (en la redacció donada per la Llei 4/1999) i l’article 63.1 del 
Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, correspon al Ple de la 
Corporació l’aprovació de les Ordenances. 
 
 Atès que en aplicació d’allò que disposa l’article 60 del Reglament 
d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, l’aprovació i modificació de les 
Ordenances requereix, una vegada aprovades inicialment, un període 
d’informació pública i audiència als interessats als efectes que es puguin 
presentar reclamacions i suggeriments, establint que, en cas de no haver-hi 
cap, l’acord inicial esdevindrà definitiu.     
 
 Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Interior, 
Comerç i Comunicació, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de la redacció dels 
articles 85 i 86 i l’annex d’activitats innòcues que s’acompanya de l’Ordenança 
Reguladora de la Intervenció Integral en les Activitats i Instal·lacions aprovada 
definitivament pel Ple Municipal en sessió celebrada en data 29 de juliol 
d’enguany, en el següent sentit: 
 
Article 85 
 
S’inclourà a continuació de les activitats innòcues el paràgraf següent: 
 
“Aquestes en funció de la incidència que puguin tenir es classifiquen en dos 
grups: 
 
I) les relacionades a l’annex que acompanya a aquesta norma, i 
 
II) les que no estiguin incloses a l’annex ni tampoc sotmeses al permís 

municipal ambiental previst al capítol IV d’aquesta ordenança. 
 
Ambdues sotmeses al règim de comunicació.” 
 
Article 86  
 
A l’apartat 1- lletra a) a continuació d’autoritzat s’afegirà: 
 
“per les activitats relacionades a l’annex...” 
 
S’incorpora a la lletra a) el paràgraf següent: 
 
“Les activitats del Grup II a que fa esment l’article anterior hauran de 
presentar amb l’escrit de comunicació un projecte tècnic signat que haurà de 
contenir almenys informació sobre l’empresa i l’establiment, informació gràfica 
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i, informació descriptiva. Així com un certificat tècnic que acrediti que les 
instal.lacions i l’activitat compleixen els requeriments legals exigibles.”  
 
En conseqüència el text dels articles restarà redactat com segueix: 
 
Article 85 
Règim de comunicació prèvia de les activitats i instal·lacions innòcues  
 
1. D’acord amb el que disposen els articles 92.2 i 96 del ROAS, en aquest 

municipi queden sotmeses al règim de comunicació prèvia l’exercici de les 
activitats i instal·lacions que no siguin susceptibles d’afectar al medi 
ambient, la seguretat o la salut de les persones, la flora, la fauna o els 
béns, és a dir, les activitats innòcues. Aquestes en funció de la incidència 
que puguin tenir es classifiquen en dos grups: 

 
 I) les relacionades a l’annex que acompanya a aquesta norma, i 
 
 II) les que no estiguin incloses a l’annex ni tampoc sotmeses al permís 

municipal ambiental previst al capítol IV d’aquesta ordenança. 
 
 Ambdues sotmeses al règim de comunicació. 
 
2. No obstant el que estableix l’apartat anterior, quan a l’emplaçament, local    

o lloc on es pretén dur a terme l'activitat projectada sigui necessari 
realitzar qualsevol tipus d’obres que requereixin la presentació de projecte 
tècnic, conforme a allò que disposen els apartats 2 i 4 de l’article 75 del 
ROAS, l’activitat quedarà subjecta al règim de llicència d’obertura 
d’establiments que regula el ROAS, la qual es tramitarà i resoldrà 
simultàniament amb la preceptiva llicència d’obres, sempre que les 
sol·licituds de ambdues llicències es presentin alhora. 

 
3. Tampoc serà d’aplicació el règim de comunicació prèvia quan la normativa 

sectorial reguli per a la instal·lació o activitat concreta que es vulgui 
exercir, l’atorgament d’una llicència específica, supòsit en què s’estarà a 
allò que disposi dita normativa. 

 
 
Article 86 
Presentació de la comunicació prèvia relativa a les activitats i instal.lacions 
innòcues 
 
1. La comunicació prèvia, que ha de contenir les dades que estableix per a les 

sol·licituds l’article 70.1 de la LPAC, es presenta en el Registre General de 
l'Ajuntament o, en qualsevol altra de les formes previstes a l’article 38.4 de 
la LPAC, acompanyada de la documentació següent: 

 
a) Descripció de l’activitat mitjançant projecte tècnic subscrit per 

facultatiu competent o, si el projecte no fos necessari, mitjançant 
memòria valorada subscrita per tècnic competent o instal·lador 
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autoritzat per les activitats relacionades a l’annex. El projecte tècnic 
haurà de contenir els documents que preveu l’article 67 d’aquesta 
ordenança, mentre que la memòria valorada contindrà, com a mínim, 
els documents següents: 1) una memòria justificativa, la qual ha de 
considerar les necessitats a satisfer i els factors de tot ordre a tenir en 
compte, i ha de justificar el compliment de la normativa vigent; 2) 
plànols de conjunt de l’emplaçament i de les instal·lacions; 3) un 
pressupost, amb les dades necessàries per a la valoració de les 
instal·lacions. 

 
Les activitats del Grup II a que fa esment l’article anterior hauran de 
presentar amb l’escrit de comunicació un projecte tècnic signat que 
haurà de contenir almenys informació sobre l’empresa i l’establiment, 
informació gràfica i, informació descriptiva. Així com un certificat 
tècnic que acrediti que les instal.lacions i l’activitat compleixen els 
requeriments legals exigibles.  

 
b) El certificat tècnic acreditatiu que les instal·lacions i l’activitat 

compleixen la normativa i condicions de seguretat, salubritat i 
tranquil·litat, urbanístiques i, les específiques de l’activitat concreta 
que es pretengui dur a terme, així com les ordenances municipals. En 
el supòsit que la normativa vigent no requereixi que les instal·lacions 
vinguin emparades en un projecte tècnic, aquest certificat tècnic podrà 
ser substituït per una declaració responsable i conjunta del titular de 
l’activitat i, de l’instal·lador o instal·ladors autoritzats que hagin 
d’executar les instal·lacions. 
 

c)  Juntament amb la comunicació, el peticionari acompanyarà el 
resguard acreditatiu d’haver efectuat el pagament de la taxa   per  a la 
tramitació de l’expedient, la qual comunicació no sortirà cap efecte ni 
es tramitarà si no s’ha efectuat el dit pagament, llevat que l’ordenança 
fiscal municipal disposi altrament. En aquest supòsit, el còmput del 
termini perquè l’actuació comunicada quedi legitimada començarà a 
comptar a partir de la data en què es presenti el resguard acreditatiu 
del pagament de l’esmentada taxa.  

 
2.- Quan la comunicació prèvia es presenti en altre registre, el còmput del 

termini per a la legitimació de l’activitat es comptarà des de la data en què 
la sol·licitud tingui entrada en el Registre General de l’Ajuntament. 

 
 Segon.- Sotmetre la modificació del present acord a informació 
pública i audiència als interessats per un termini de 30 dies, a efectes de 
reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del corresponent edicte al 
Butlletí Oficial de la Província, al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, 
en un diari de major difusió de la província i al tauler d’Anuncis de la 
Corporació, transcorregut el qual, sense haver-se presentat cap reclamació o 
suggeriment, s’entendrà aprovat definitivament sense necessitat de nou acord. 
 



 20

 Tercer.- Aprovada definitivament la modificació, es publicarà 
íntegrament el seu text al Butlletí Oficial de la Província i s’inserirà anunci al 
Diari Oficial de la Generalitat, als efectes de la seva entrada en vigor 
transcorregut el termini de 15 dies des de la total publicació. 
 
 Quart.- Comunicar el present acord a l’Administració de l’Estat i a 
la Generalitat de Catalunya, als efectes previstes en l’article 65.3 del 
Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals de Catalunya.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d’Interior, Comerç i 
Comunicació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, 
i és aprovat per unanimitat dels assistents.       
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 5.- Aprovació inicial de la modificació de crèdit núm. 31/99 del 
Pressupost de l’Ajuntament, mitjançant crèdit extraordinari i suplement 
de crèdit finançat amb càrrec a major previsió d’ingressos, baixes per 
anul.lació de despeses i romanent de Tresoreria. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la necessitat de regularitzar la bestreta concedida a favor de 
la Sra. Adolfina Sánchez Trujillo, durant la tramitació de la seva pensió de 
jubilació per un import de 700.000,- pessetes, segons petició del Cap del 
Departament d’Organització i Recursos Humans. 
 
 Vista la petició del Cap del Departament de Serveis Generals de 
suplement de crèdit, de les partides pressupostàries de telèfons i de despeses 
electorals, per adaptar-les a les necessitats reals fins el dia 31 de desembre de 
1.999, per uns imports de 10.000.000,- i 7.000.000,- de pessetes, 
respectivament. 
 
 Vista la necessitat de crear una partida pressupostària no prevista 
inicialment en el pressupost, destinada a formalitzar les comissions del servei 
de venda d’entrades del Servicaixa, per un import de 300.000,- pessetes. 
 
 Vista la sol·licitud de crèdit extraordinari per l’adquisició de dos 
telèfons mòbils i un carregador de bateria de sis unitats per la Policia 
Municipal, per un import de 378.310,- pessetes, amb càrrec a baixa de crèdit 
de la partida d’adquisició de vehicles. 
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 Vista la sol·licitud de la Unitat de Compres de crèdit extraordinari 
per l’adquisició de cinc fotocopiadores, no previstes inicialment, però 
necessàries per l’exercici 2.000 i per tal d’aprofitar l’oferta puntual presentada 
que suposen un estalvi de 2.500.000,- pessetes, i que representen un cost de 
4.000.000,- de pessetes. 
 
 Vista la sol·licitud del Departament de Serveis Socials, Salut Pública 
i Dona, de suplement de crèdit amb càrrec a Romanent de Tresoreria, per un 
import de 1.500.000,- pessetes, per ajuts d’adults.  
 
 Vista la petició de l’Àrea de Via Pública, Manteniment i Serveis de 
crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec a baixes per anul·lació de 
despeses de diverses partides per un import total de 34.225.000,- pessetes.  
 
 Atès que és necessari modificar el Programa de Finançament 
inicialment previst per adequar-lo a la present modificació, tenint en compte, a 
més a més, el que disposa l’article 76.2 de les Bases d’Execució. 
 
 Atès el que estableix l’article 158 de la Llei 39/1988, Reguladora de 
les Hisendes Locals, de 28 de desembre i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 
500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a 1999. 
 
 Vist l’informe favorable de l’Interventor General. 
 
 El Ponent de La Comissió de Planificació, Economia i Hisenda, vist 
el dictamen favorable de l’esmentada comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS  
 

 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdit número 
31/99, per crèdit extraordinari i suplement de crèdit finançat amb càrrec a 
romanent de Tresoreria, baixes de despeses  i major previsió d’ingressos, 
segons el següent detall: 
 
ESTAT DE D’INGRESSOS 
 
                                                                                     Consignació                                                                  Consignació 
Partida              Descripció                                             actual                 Altes             Baixes              final 
 
71.51801 Interessos préstecs a families 0 4.687 --- 4.687 
71.83100 Reintegrament préstecs families 0 223.151 --- 223.151 
71.45508 Generalitat/Eleccions 2.500.000 4.000.000 --- 6.500.000 
71.42005 Ministeri Interior/Eleccions 3.500.000 3.000.000 --- 6.500.000 
71.87000 Romanent Tresor. per créd.ext. 133.066.589 4.772.162 --- 137.838.751 
71.87001 Romanent Tresor.per supl.crèdit 175.887.881 12.500.000 --- 195.743.615 
                                                                                                                -------------------------------------                                               
                         TOTAL.............................................................................. 24.500.000               ---- 
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ESTAT DE DESPESES 
 
                                                                                                 Previsió                                                                 Previsió 
Concepte         Descripció                                                 inicial               Altes                    Baixes                  final 
 
51.452C0.6320301  Reformes instal·lacions esportives    30.000.000               ---             16.225.000       13.775.000 
51.431A0.6320304 Reformes edificis cedits entitats       25.000.000               ---             12.900.000       12.100.000 
51.452B0.6320303 Reparació piscina Millars (Inc.98)     63.680.165       7.725.000                   ---             71.405.165 
51.431A0.6320110 Ref.edificis Serv.Socials (Inc.98)         3.000.000               ---               3.000.000                      0 
51.431A0.6230202  Equipament emergència il.lumi- 
  nació Can Vallhonrat (Inc.98)            5.000.000                                      500.000         4.500.000 
51.432C0.6110201 Enllumenat Públic 7.000.000 500.000 --- 7.500.000 
51.452C0.62200 Annex pavelló Almeda 8.000.000 12.000.000 --- 20.000.000 
53.511A0.21000 Reparació vies Públiques 26.000.000 ---             1.600.000 24.400.000 
53.431B0.21200 Conservació i reparació edificis 24.255.142 1.600.000 --- 25.855.142 
51.222A0.6320108 Remodelació edifici G.U.(Inc.98) 96.965.094 5.000.000 --- 101.965.094 
26.463C0.62502 Mobiliari C. Cívic i Cap Almeda 3.000.000 1.200.000 --- 4.200.000 
26.431A0.62500 Mobiliari edificis municipals 0 3.200.000 --- 3.200.000 
21.121A1.83100 Préstecs a mig termini a families 0 700.000 --- 700.000 
23.122A0.22705 Eleccions 8.000.000 7.000.000 --- 15.000.000 
23.121C0.2220001 Telèfons  34.398.000 10.000.000 --- 44.398.000 
71.611A3.34901 Comissions Servicaixa 0 300.000 --- 300.000 
32.315B0.48000 Atencions benèfiques  6.500.000 1.500.000 --- 8.000.000 
22.121B0.2200201 Material informàtic no inventar. 3.250.000 1.000.000 --- 4.250.000 
25.222B0.62400 Adquisició vehicles/G.Urbana 13.200.000 ---               378.310 12.821.690 
25.222A0.62307 Adq.material invent./G.Urbana --- 378.310 --- 378.310 
61.451D0.63300 Material inv.Nit de Reis 1.500.000 3.000.000 --- 4.500.000 
26.121D0.62501 Adq.fotocopiadora/Secretaria 0 1.000.000 --- 1.000.000 
26.611A1.62501 Adq.fotocopiadora/Gestió Trib. 0 1.000.000 --- 1.000.000 
26.611A2.62501 Adq.fotocopiadora/Inspecció Trib. 0 790.000 --- 790.000 
26.111A0.62501 Adq.fotocopiadora/Grups Munic. 0 790.000 --- 790.000 
26.121E0.62501 Adq.fotocopiadora/Contractació 0 420.000 --- 420.000 
                                                                             ---------------------------------------------  
                        TOTAL .........................................................     59.103.310         34.603.310 

 
 
 Segon.- Aprovar la modificació del quadre de finançament de les 
inversions incloses en aquest expedient que queda configurat de la manera 
següent: 
 
 
Partida  Codi Projecte        Descripció Partida    Import 1999   Financiació                  %             Import          Concepte 
 
26431A062500  19994260000017 Mobiliari edificis 3.200.000 Rec. Propis 100,00        3.200.000 
   municipals 
 
26463C062502  19994260000015 Mobiliari Centre Cívic 4.200.000 Rec. Propis 100,00         4.200.000 
   i Cap Almeda 
 
51222A06320108  19984510000001 Remodelació edifici 101.965.094 Rec. Propis 100,00    101.965.094 
    G.Urbana (Inc.98) 
 
51431A06320304 19994510000014 Reforma edificis 12.100.000 Rec. Propis 100,00      12.100.000 
    cedits entitats 
 
51432C06110201  19994510000005 Enllumenat públic 7.500.000 Rec. Propis 93,33        7.000.000 
      C.Catalunya-98  6,67          500.000    71.91701 
 
51452B06320303 19982510000021 Reparació piscina 71.405.165 Diputació B-98 73,96      52.811.277    71.76100 
    Millars (Inc. 98)  Rec. Propis 20,12     14.368.888   
      C.Catalunya-99 5,92       4.225.000     71.91701 
 
51452C062200    19994510000015 Annex Pavelló Esport.   20.000.000 Rec. Propis 40,00       8.000.000 
    Almeda  C.Catalunya-99 60,00     12.000.000    71.91701 
 
51452C06320301  19992510000003 Reform.instal.esport. 13.775.000 C.Catalunya-99 100,00     13.775.000    71.91701 
25222B062400   19994250000003 Adq.vehicles G.Urb. 12.821.690 Rec. Propis 100,00    12.821.690 
25222A062307     19994250000004 Adq.mat.inv.G.Urb. 378.310  Rec. Propis 100,00          378.310 
61451D063300      19994610000001 Mat.inv. Nit de Reis 4.500.000 Rec. Propis 100,00       4.500.000 
26121D062501      19994260000005 Adq.fotocop/Secretaria 1.000.000        Rec. Propis 100,00       1.000.000 
26611A162501       19994260000005 Adq.fotocop/Gestió T. 1.000.000         Rec. Propis 100,00       1.000.000 
26611A262501       19994260000005 Adq.fotocop/Inspec. 790.000        Rec. Propis 100,00          790.000 
26111A062501       19994260000005 Adq.fotocop/G.Munic. 790.000        Rec. Propis 100,00          790.000 
26121E062501      19994260000005 Adq.fotocop/Contr. 420.000        Rec. Propis 100,00          420.000 
    ------------------             --------------- 
   Total........................ .....  255.845.259         255.845.259 
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 Tercer.- Exposar al públic el present acord en els termes establerts 
en l’article 150 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
 Quart.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 En aquest moment s’absenta de la sessió el Regidor-Delegat de 
Serveis Socials, adjunt a l’Àrea de Serveis Socials, Salut Pública i Dona, 
senyor Arnau Funes Romero, en conformitat amb allò que preveu l’article 76 
de la Llei 7/85, de 2 d’abril, reguladora de les Bases de Règim Local, en la 
mesura que aquest tema l’afecta personalment. 
 
 
 
 6.- Aprovació inicial de la modificació de crèdit núm. 1/99 del 
Pressupost de l’Institut Municipal d’Educació, mitjançant crèdit 
extraordinari i suplement de crèdit finançats per aplicació del romanent 
líquit de Tresoreria. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
  “Vista la Resolució de la Presidència de l’Institut Municipal 
d’Educació número 210/99 de data 20/9/99, de modificació de crèdit per 
crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de 
Tresoreria, per un import de 4.229.081,- pessetes 
 
  Atès el que estableix l’article 158 de la Llei 39/1988, Reguladora de 
les Hisendes Locals, de 28 de desembre i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 
500/1990, de 20 d’abril. 
 
  Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a 1999. 
 
  Atès el que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a 1999.  
 
  Vist l’informe favorable de l’Interventor General. 
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  El Ponent de la Comissió de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de l’esmentada comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS  
 
 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdit número 1/99 
del Pressupost de l’I.M.E., per crèdit extraordinari i suplement de crèdit 
finançat amb càrrec a romanent de Tresoreria,  segons el següent detall: 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
                                                                                Consignació                                                Consignació 
Partida   Descripció                                 actual                        Altes          Baixes       final 
 
46.423G0.48901 Transferència Associació MAIN 0     1.000.000           ----        1.000.000 
48.423J0.13000 Personal laboral Escola Música 25.240.798     3.229.081           ----        28.469.879 
                                                                        --------------------------------- 
        TOTAL.............................................................      4.229.081           ---- 
 
 
 
ESTAT D’INGRESSOS 

                                                                                        
Previsió                                                          Previsió 

Concepte         Descripció     inicial            Altes              Baixes                 final 
 
49.87000 Romanent Tresoreria finançament 
 Crèdit extraordinari           0   1.000.000     ----         1.000.000 
49.87001 Romanent Tresoreria finançament 
 suplement de crèdit           0   3.229.081     ----            3.229.081
                                                                  --------------------------------------  
                     TOTAL ............................................................      4.229.081                   ---- 
 
 
 Segon.- Exposar al públic el present acord en els termes establerts 
en l’article 150 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
  Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 En aquest moment s'incorpora a la sessió el Regidor-Delegat de 
Serveis Socials, adjunt a l’Àrea de Serveis Socials, Salut Pública i Dona, 
senyor Arnau Funes Romero. 
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PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
 
 
 7.- Aprovació provisional de la modificació puntual del Pla 
Especial d’Ordenació Urbana “Sector Almeda” a l’àmbit de la Unitat 
d’Actuació U.A.1,  promogut per iniciativa privada a instància del senyor 
Jaume Ponsico Clop. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient incoat per a l’aprovació de la Modificació puntual 
del Pla Especial d’Ordenació Urbana “Sector Almeda”, de Cornellà de Llobregat 
a l’àmbit de la Unitat d’Actuació U.A.1, promogut per iniciativa privada a 
instància del senyor Jaume Ponsico Clop en compliment del conveni 
urbanístic de data 16 de juny de 1998. 
 
 Vist l'acord plenari de data 29 d’abril  de 1999 d’aprovació inicial de 
l'esmentat modificació del Pla  Especial,  així com la seva publicació en el 
Butlletí Oficial de la Província , el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i 
el Periódico, en dates 8-6-99, 18-6-99 i 5-6-99 respectivament,  sense que 
durant aquest termini s’hagin produït  al.legacions. 
 
 Vista l’edicte de l’esmentat acord, publicat al Butlletí Oficial de la 
Província de Barcelona de data 28 de juliol de 1999, com a conseqüència 
d’haver resultat infructuosa la notificació personal els senyors que tot seguit 
es diran, i havent transcorregut un mes des de l’esmentada publicació sense 
que cap d’ells hagi presentat al.legacions. 
 
Detall de persones notificades mitjançant edicte: 
 
Senyora Josefa Fernández Aparicio 
Senyora Maria Grimá Carrillo  
Senyor José Masana Boix 
Senyor Antonio Sánchez Santiago 
Senyor Federico Royo Subirats 
Senyora Concepción Fernández Romera 
Senyora Isabel de la Fuente Sánchez 
Senyor Emilio Gallego Cebrián 
Senyor Juan Nieto Posadas. 
 
 Atès l’article 60 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, relatius 
als tràmits per procedir a l'aprovació dels Plans Especials. 
 
 Vistos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de Règim Local 
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8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la 
Corporació Local, així com el dictamen de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, el Regidor Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures  proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
dels següents 
 

ACORDS 
 

  Primer.-  Aprovar provisionalment la Modificació puntual del Pla 
Especial d’Ordenació Urbana “Sector Almeda”, de Cornellà de Llobregat a 
l’àmbit de la Unitat d’Actuació U.A.1, promogut per iniciativa privada a 
instància del senyor Jaume Ponsico Clop en compliment del conveni 
urbanístic de data 16 de juny de 1998. 
 
 Segon.- Ordenar la remissió de l'esmentat expedient, en el termini 
màxim d'un mes des de la data d'aprovació del present acord, a la Comissió 
d’Urbanisme de Barcelona, a efectes de la seva aprovació definitiva. 
 
 Tercer.- Notificar els presents acords els interessats pel seu 
coneixement i efectes.” 
  
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
Regidor-Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, senyor 
José Luis Morlanes Galindo, pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal 
del PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que en aquest 
tros  de terreny hi ha dues parcel·les, on s'ha dit que qui vol edificar és el 
senyor Ponsico Clop, però s'ha assabentat que un dels dos propietaris no està 
assabentat d’això, per la qual cosa no creu que hagin signat el Conveni que 
s'ha dit. A més, hi ha dos propietaris de les cases baixes de la zona que no 
estan assabentats del Pla, i després de revisar l'expedient, veuen que hi ha 
cartes als possibles afectats que no estan trameses, preguntant també si no es 
necessita una Junta de Compensació per portar a terme aquesta modificació. 
 
 Novament pren la paraula el Regidor-Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, 
Habitatge i Infraestructures, senyor José Luis Morlanes, per manifestar que no 
es necessita cap Junta de Compensació, ja que només fa falta que l'acord sigui 
de més del 60% dels propietaris, coeficient que solament el senyor Ponsico ja 
té, però és que a més, el segon propietari que la senyora Espinosa diu que no 
sap res, també ha signat aquest conveni. 
 
 Seguidament torna a prendre la paraula la Portaveu del Grup 
Municipal del PP, senyora Espinosa Fernández, per preguntar si aquest 
propietari és el senyor Federico Royo, que es troba en aquesta sala, i que si ho 
és, li ha manifestat que desconeix el tema, per la qual cosa demana que se li 
expliqui el que passa, manifestant al respecte el senyor Morlanes Galindo, que 
en aquest expedient es compleixen tots els requisits legals per portar-lo a 
terme i no és necessària la firma del conveni dels dos propietaris, però si un 
dels signants   creu que els seus drets s'han lesionat, que exigeixi la reparació 
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per usurpació, tornant a insistir que un propietari que tingui més del 60% de 
la superfície ja pot iniciar el Pla per si sol. 
 
 Torna a prendre la paraula la senyora Espinosa Fernández, per 
insistir en què s'asseguri el que els propietaris afectats estan ben assabentats, 
ja que al barri Almeda, i a Cornellà en general, aquests fets s'han donat moltes 
vegades, i si les cartes no arriben, l’Ajuntament ha de posar els mitjans 
suficients perquè estiguin ben informats. 
 
 Seguidament pren la paraula l'Alcalde, senyor José Montilla 
Aguilera, per manifestar que l'Ajuntament ha seguit els requisits legalment 
establerts, i el Conveni ha estat signat amb el percentatge legal, a finals de 
l'any 1998, recordant que aquest Ple, en sessió de 29 d'abril, ja va aprovar el 
seu inici, es varen fer les publicacions legalment establertes i no va haver-hi 
cap reclamació. S'ha notificat, a través del corresponent Edicte, a diferents 
veïns que no han estat localitzats al domicili i ha sigut impossible localitzar-
los, i tampoc hi ha hagut, un cop transcorregut el termini d’un mes per a fer-
ho, cap al·legació. 
 
 L'aprovació definitiva, continua manifestant el senyor Alcalde, s'ha 
de recordar que no ens correspon, ja que la farà la Comissió d'Urbanisme de 
Barcelona, ja que a nosaltres només ens toca fer l'aprovació provisional, si 
l’expedient reuneix tots i cadascun dels requisits legals, com sembla ser que es 
dóna en aquest expedient. De totes maneres, insisteix el senyor Alcalde, si 
alguna persona considera que els seus drets han estat vulnerats, que ho 
denunciï. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb els vots en contra dels Regidors/es del 
Grup Municipal del PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández i senyors 
Alberto García Llorente i Antonio Naranjo Hijos, i amb l'abstenció del Regidors 
del Grups Municipals  d'ERC, i de CiU, senyors Joan Tardà i Coma i  Néstor 
Artís Villena, respectivament. 
 
 
 
 
 8.- Aprovació inicial de la modificació puntual del PGM/76 
relativa a la definició i regulació de l’equipament de tipus Residencial-
Hoteler, en la parcel.la d’Equipaments E-4 del PP Camp de l’Empedrat. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, que textualment diu: 
  
 
 “Vist l'expedient incoat per a la Modificació Puntual del Pla General 
Metropolità de 1976, relativa a la definició i regulació de l’Equipament de tipus 
“Residencial-Hoteler”, en la parcel.la d’Equipaments E-4 del Pla Parcial Camp 
de l’Empedrat de Cornellà de Llobregat. 
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 Vista l’acord plenari de data 25 de març de 1999 d’exposició pública 
dels criteris previs, en aplicació de l'article 125 del Reglament de Planejament 
Urbanístic, així com la seva publicació mitjançant inserció d'edicte en el B.O.P  
i en un dels diaris de major difusió de la província pel període de trenta dies 
en dates 14-4-99 i 12-4-99 respectivament, sense que durant aquest termini  
s’hagin produït al.legacions.  
 
 Atès l'informe emès per la Cap del Departament Tècnic d'Urbanisme 
i Obres, el qual posa de manifest que “ la modificació proposada te per objecte 
l’actualització de l’oferta hotelera, es a dir,  l’objecte principal i únic és definir 
una nova zona de dotació residencial-hotelera (clau 10) amb contingut propi 
per aquest tipus d’instal.lació, en la zona que provoca la demanda, (al costat 
de les vies de comunicació), a l’hora que estableix un procediment normatiu  i 
de gestió per garantir que l’aprofitament del nou ús revertirà  a la ciutat. 
 
 No es modifiquen els paràmetres urbanístics vigents a la parcel.la 
(ocupació, edificabilitat i alçada), respectant el sistema viari bàsic i el d’espais 
lliures establerts pel Pla General Metropolità  1976.” 
 
 Atès l’informe de la Cap del Departament Administratiu 
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Atesos els articles 126, 127 i 128, en relació a l’article 161 del 
Reglament de Planejament de 23 de juny de 1978; i 55 en relació a l’article 75 
del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, pel que fa a la tramitació de 
l’expedient. 
 
 Vistos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de Règim Local 
8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la 
Corporació Local, així com el dictamen de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, el Regidor Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures  proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la Modificació Puntual del Pla General 
Metropolità de 1976, relativa a la definició i regulació de l’Equipament de tipus 
“Residencial-Hoteler”, en la parcel.la d’Equipaments E-4 del Pla Parcial Camp 
de l’Empedrat de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat expedient a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte en el Butlletí Oficial de la Província de 
Barcelona, el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i en un dels diaris de 
major difusió de la província, pel període d’un mes, als efectes de què durant 
aquest termini puguin formular-se les al.legacions que s'estimin convenients. 
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 Tercer.- Notificar el present acord als interessats, pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 
 Després d'una detallada  explicació del contingut del punt feta pel 
Regidor-Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, senyor 
José Luis Morlanes Galindo, pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per afegir que en la sessió del Ple de 25 de març d’enguany, es va 
aprovar l'inici d'aquesta modificació, segons allò establert per l'article 125 del 
Reglament de Planejament. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del grup Municipal  
d'EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, per preguntar si la qualificació que tenia 
fins ara, d'haver-se mantingut, hauria permès fer un equipament cultural,  
social, etc.,  i no privat com ara es proposa, manifestant al respecte l'Alcalde, 
senyor Montilla Aguilera, que la parcel·la és de l'Ajuntament, com a 
conseqüència de la reparcel.lació del Pla Parcial del Sector Almeda, i que 
tenint en compte que la seva situació no és gaire cèntrica, sinó tot el contrari, 
quan es va haver de requalificar se li van posar els usos que s'han assenyalat 
abans, però per posar alguna cosa, ja que no es tenia clar que fer amb ella. 
Ara, continua el senyor Montilla, s'ha valorat aquesta activitat i es creu 
adequada per Cornellà, perquè generarà ocupació, ja que es farà a través 
d'una concessió administrativa, però la propietat seguirà sent de la 
Corporació, ja que no es ven, i així no serà propietat de cap persona privada. 
 
 A continuació torna a prendre la paraula el senyor Flórez Barrón, 
per manifestar que tot i l'explicació del senyor Alcalde, creu que l'explotació 
serà per una societat privada, i encara que creu que l'Hotel pot ser necessari, 
pregunta quina compensació tindrà l'Ajuntament, manifestant el senyor 
Montilla Aguilera, que quan es faci el Plec de condicions es veurà que és el que 
es guanya. La idea és que es faci un concurs i s'estudiï que siguin persones 
solvents. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents.       
 
 
 
 
 9.- Regularització i acceptació dels terrenys pendents de cessió 
obligatòria i gratuïta cedits per les Juntes de Compensació dels Polígons I 
i II del Pla Parcial Fatjó, amb el planejament aprovat (Pla Parcial Fatjó 93) 
i la realitat física existent, i en conseqüència aprovar la dissolució de les 
Juntes de Compensació dels Polígons I i II del Pla Parcial Fatjó. 
  
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, que textualment diu: 
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 “Vistos els  escrits presentats al Registre General de l’Ajuntament 
amb els números 28559 i 28991 en dates 23 i 28 de setembre d’enguany 
respectivament, pel senyor José Antonio  Marín Sánchez  , en la seva qualitat 
de President de les Juntes de Compensació dels Polígons I i II del Pla Parcial 
del Sector Can Fatjó, en els quals sol·licita que, en base els acords adoptats 
per l’Assemblea de les esmentades Juntes de Compensació, s’acordi, d’una 
banda, la recepció de les obres d’urbanització, instal·lació i dotacions dels 
Polígons I i II del Pla Parcial Can Fatjó , i, d’altre banda, la dissolució de les 
Juntes de Compensació dels mencionats Polígons. 
 
 Atès que els terrenys de cessió obligatòria i gratuïta corresponents 
als dos polígons esmentats es van cedir a l’Ajuntament per ministeri de la Llei 
amb l’aprovació definitiva dels respectius Projectes de Compensació. 
 
 Atès que les obres d’urbanització del sector es van recepcionar 
definitivament per l’Ajuntament mitjançant respectius acords de data 13-6-96, 
15-11-96 i 30-11-96. 
 
 Atès que de conformitat amb la Modificació del Pla Parcial Fatjó, el 
Text Refós de la qual ha estat aprovat mitjançant acord del Ple Municipal de 
data 29 de juliol d’enguany, s’ha produït una modificació, disminució dels 
terrenys objecte de la cessió efectuada per les Juntes de Compensació; la qual 
cosa comporta que s’hagi de procedir a la regularització de les superfícies 
objecte de cessió per adaptar-les a la Modificació del Pla Parcial del Sector Can 
Fatjó; així com l’acceptació de la cessió de terrenys de cessió que registralment 
figuren com a propietat de les respectives Juntes de Compensació. 
 
 Atès l’informe favorable emès per la Cap del Departament Tècnic 
d’Urbanisme i Obres, de data setembre d’enguany en el qual s’assenyala, entre 
d’altres, el següent: “ A efectes registrals, consten com de titularitat  de les 
Juntes de Compensació la resta de terrenys: 
 
 Vials: 60.707 m2. 
 Verds: 16.054 m2. 
 Equipaments: 3.670 m2. 
 
 Total 80.431 m2. que consten com de titularitat de les Juntes. 
 
 D’acord al planejament aprovat i la realitat física existent que 
modifica les superfícies anteriors, els terrenys de cessió obligatòria pendents 
de registrar son 78.011 m2., dels quals 60.216 m2. són vials i la resta 17.795 
m2. verds i equipaments. 
 
 Atès que les Juntes de Compensació esmentades han complert els 
objectius pels quals es van constituir de conformitat amb l’acord de dissolució 
de la mateixa, adoptat per l’Assemblea Constitutiva General en data, 17 de 
desembre de 1997 acordaven en la forma estatutària establerta, l’adopció de 
l’esmentada dissolució. 
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 Atès l’informe favorable de la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Atesos els articles 30.1 i 180 del Reglament de Gestió Urbanística i 
demés disposicions concordants. 
 
 Vistos els article 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases de Règim 
Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 d’abril, 
i els articles 50.2) i 112.3K) de la Llei Municipal i de Règim Local 8/87, de 15 
d’abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació Local, 
així com el dictamen de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, 
Manteniment, Serveis i Medi Ambient, el Regidor Delegat del l’Àrea 
d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar la regularització de superfícies dels terrenys de 
cessió obligatòria i gratuïta dels Polígons I i II del Pla Parcial Can Fatjó de 
Cornellà de Llobregat, per tal d’adequar la superfície objecte de cessió a la 
superfície prevista a la Modificació del Pla Parcial aprovada per l’Ajuntament 
Ple en data 29 de juliol d’enguany. 
 
 Segon.- Acceptar la cessió formal efectuada pel President de les 
Juntes de Compensació dels Polígons I i II del Pla Parcial Can Fatjó de 
78.011m2. dels quals 60.216 m2 corresponen a vials i 17.995m2. a  zones 
verds i equipaments, dels quals es troben ubicats en les següents finques 
independents. 
 

Finca ZV-1 Parcel·la de forma quadrada, de 6.661 m2. de superfície. 
Llinda al nord amb el carrer Montserrat Roig, a l’estat amb 
l’Avinguda de Can Corts, al sud amb l’illa 2 del Polígon II i a l’oest, 
amb el carrer Maria Aurèlia Capmany. Es troba travessada per una 
línia d’alta tensió, amb torre metàl·lica. 
 
Finca ZV-2 Parcel·la en forma de T horitzontal , de 8.402 m2. de 
superfície, un dels costats de la T és el Passatge Fatjó. Llinda al 
nord amb el carrer Maria Rosa, a l’est amb Lleó Fontova i finques 3 
i 4 del polígon II, al sud amb Montserrat Roig i a l’oest amb la 
carretera de Sant Joan Despí i finques 5 i 6 del mateix polígon. Es 
troba travessada en diagonal per una línia d’alta tensió amb torre 
metàl·lica. 
 
Finca ZV-3 Porció de terreny de forma sensiblement rectangular, de 
superfície 2.526 m2. Llinda al nord amb el carrer Mercè Rodolada, a 
l’est amb Maria Aurèlia Capmany, i a l’oest i sud amb altres carrers 
sense nom.  
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 Tercer.- Formalitzar l’acceptació expressada en el punt anterior 
mitjançant una Acta de cessió subscrita entre l’Ajuntament de Cornellà i la 
Junta de Compensació dels Polígons I i II del Pla Parcial Can Fatjó, de 
conformitat amb el que preveu l’article 180.3 del Reglament de Gestió 
Urbanística. 
 
 Quart.- Facultar al Tinent d’Alcalde d’Urbanisme, Habitatge i 
Infrastructures , senyor José Luis Morlanes Galindo, per a la signatura de tots 
aquells documents que, siguin necessaris per a la formalització dels presents 
acords. 
 
 Cinquè.- Aprovar la dissolució de les Juntes de Compensació dels 
Polígons I i II del Sector Can Fatjó de Cornellà de Llobregat. 
 
 Sisè.- Donar compta del present acord a la Generalitat de 
Catalunya, per tal de que inscrigui al Registre d’Entitats Urbanístiques 
Col·laboradores la dissolució de les esmentades Juntes de Compensació. 
 
 Setè.- Notificar el present acord al senyor José Antonio Marín 
Sánchez, com a President de les Juntes de Compensació esmentades. 
 
 Vuitè.- Notificar el present acord als interessats, així com els 
Departaments de Contractació-Patrimoni i Gestió Tributaria, als efectes de la 
incorporació a l’Inventari Municipal de les obres d’urbanització, instal·lació i 
dotacions previstes al Pla Parcial del Sector Can Fatjó.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
Regidor-Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, senyor 
José Luis Morlanes Galindo, se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents.       
 
 
 
 10.- Transferir mitjançant delegació a l’Entitat del Medi 
Ambient de l’Àrea Metropolitana de Barcelona, les actuacions 
corresponents a la sol·licitud, tramitació i gestió dels ajuts destinats als 
ens locals de Catalunya, per a la realització de campanyes de 
sensibilització i conscienciació per al foment de la recollida selectiva i la 
gestió integral dels residus municipals. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, que textualment diu: 
 
 
 “Vist que mitjançant Resolució de 13 de maig de 1999, (publicada al 
DOGC Núm.2901, de data 2 de juny d’enguany), fa pública la convocatòria 
d’ajuts destinats als ens locals de Catalunya per la realització de Campanyes 
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de sensibilització i conscienciació per el foment de la recollida selectiva i la 
gestió integral dels residus municipals. 
 
 Atès que en la Comissió tècnica del dia 14 de juliol de 1999, els 
tècnics de  l’Entitat del  Medi Ambient de l’Àrea Metropolitana de Barcelona 
van proposar diverses opcions per gestionar aquestes subvencions, una de les 
quals és la delegació de part dels ajuntaments en aquesta entitat. 
 
 Atès l’informe emès pel tècnic Lluís Bayó amb data 3 de setembre 
de 1999, informant favorablement la possibilitat de delegar la gestió relativa a 
la tramitació i gestió dels tràmits corresponents a la convocatòria assenyalada 
en l’Entitat del Medi Ambient de l’Àrea Metropolitana de Barcelona. 
 
 Atès que de conformitat amb allò previst a l’article 47.3 de la Llei 
7/1985 Reguladora de les Bases del Règim Local ( en la redacció donada per la 
Llei 4/1999) és necessari el vot favorable de la majoria absoluta del nombre 
legal de membres de la Corporació  per a l’adopció dels acords de 
transferències de funcions o activitats a altres Administracions Públiques. 
 
 Per tot això la Tinenta d’Alcalde de Medi Ambient i Sostenibilitat 
proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Transferir mitjançant delegació a l’Entitat del Medi 
Ambient de l’Àrea Metropolitana de Barcelona les actuacions corresponents a 
la sol.licitud, tramitació i gestió dels ajuts previstos a la convocatòria 
esmentada a la part expositiva del present acord. 
 
 Segon.- Notificar el contingut del present acord a l’Entitat del Medi 
Ambient de l’Àrea Metropolitana de Barcelona per el seu coneixement i als 
efectes adients.”   
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta per la 
la Regidora-Delegada  de l’Àrea de Medi Ambient i Sostenibilitat, senyora 
Carmen Romero López, pren la paraula el Regidor del Grup Municipal del PP, 
senyor Alberto García Llorente, per manifestar que revisat aquest expedient, 
han comprovat que hi ha un informe del dia 3 de setembre, signat pel senyor 
Lluís Bayó, com a tècnic en medi ambient, la qual cosa ignoraven, ja que en la 
passada sessió es va parlar de convocar una plaça d'aquestes característiques,  
i es va dir que no n'hi havia, contestant al respecte el Portaveu del Grup 
Municipal Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, que això és un error, ja 
que no hi ha tècnic de medi ambient, doncs la convocatòria de la plaça 
finalitza el pròxim dia 13 d’octubre, el que passa és que hi havia una persona 
contractada en PRECSA per portar a terme uns projectes europeus i ara 
treballa en el projecte d’escoles taller de medi ambient, i li hem  utilitzat com 
assessor, en aquest període de transició, des de fa un temps en aquestes 
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matèries, per això s’ha donat aquest informe, que tampoc és necessari per a 
l’adopció de l’acord, però quedi clar que tècnic de medi ambient no tenim. 
 
 De nou pren la paraula el Regidor, senyor García Llorente, per 
demanar que no es cometin aquests errors, ja que signar com a tècnic, quan 
no ho és, sembla contradictori. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents.       
 
 
 
 
MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 11.- Rectificar errors de transcripció de l’acord plenari de data 
15 de juliol d’enguany, referent a designar representants municipals en el 
Consell Escolar dels centres docents públics de nivell no universitari 
d’aquest municipi.  
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Aquest Ajuntament, mitjançant acord plenari de data 15 de juliol 
d’enguany, i com a conseqüència del nou cartipàs sorgit de les Eleccions 
Municipals que varen tenir lloc el dia 13 de juny anterior, va designar els 
representants municipals en els Consell Escolars dels centres docents públics 
de nivell no universitari d’aquest municipi. 
 
 Atès que s’ha observat posteriorment, que s’ha incorregut en 
diversos errors de transcripció pel que fa al nom d’un Regidor designat, el nom 
de dos IES, així com la designació del representant de l’IES Maria Aurèlia 
Campany que, en conformitat amb el que disposa l’article 105.2 de la Llei 
30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions 
Públiques i del procediment administratiu comú, en la seva redacció actual, 
han de ser objecte de rectificació. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Rectificar, en el punt primer de l’acord adoptat pel Ple 
d’aquest Ajuntament el passat dia 15 de juliol d’enguany, al que abans s’ha fet 
referència, els errors de transcripció següents: 
 

- CEIP. Dolores Almeda: Representant: Juan Antonio García Díaz, 
en comptes de Jose Antonio García Díaz. 
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- IES Esteve Terradas, en comptes d’IES  Esteve Terrades. 

 
- IES Maria Aurèlia Capmany, en comptes d’IES Maria Eulàlia 

Capmany. 
 

- IES Maria Aurèlia Capmany: Representant: Gloria Récio Díaz, en 
comptes de Cristina Gasull Martínez. 

 
 Segon.- Comunicar aquest acord als Directors dels Centres docents 
afectats, així com als Regidors designats, pel seu coneixement i efectes.”  
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents.        
 
 
 
 
 12.- Interposar recurs d’apel.lació davant la Direcció General 
dels Registres i del Notariat, contra la desestimació del recurs governatiu 
núm 13/99, interposat contra la Nota denegatòria de la cancel.lació 
d’assentaments registrals número 1176, diari 36, núm. 57.368, expedida 
pel Registrador del Registre de la Propietat, número 2 de Cornellà, 
instant es mantingui la suspensió del termini de vigència de 
l’assentament de presentació. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’Acte Judicial número 21, dictat el dia 15 de setembre 
d’enguany, pel Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en relació amb el 
recurs governatiu núm. 13/99, interposat per aquest Ajuntament a l'empara 
del que disposa l'article 113 del Reglament Hipotecari, contra la Nota 
denegatòria de la cancel·lació d'assentaments registrals número 1176, diari 
36, núm. 57.368, expedida pel Registrador del Registre de la Propietat de 
l'Hospitalet de Llobregat, número 2 de Cornellà, instant la suspensió del 
termini de vigència de l'assentament de presentació, pel qual es desestima 
aquest i es declara la validesa del contingut de la nota esmentada, amb 
imposició de les costes causades. 
 
 Atès que contra aquesta denegació es pot interposar recurs 
d’apel·lació, en el termini de quinze dies, davant la Direcció General dels 
Registres i del Notariat. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
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ACORDS 
 

 Primer.- Interposar recurs d’apel·lació, davant la Direcció General 
dels Registres i del Notariat, a l’empara del que disposa l’article 121 del 
Reglament Hipotecari, en la seva nova redacció donada pel Reial Decret 
1867/98, de 4 de setembre,  contra la desestimació del recurs governatiu 
núm. 13/99, interposat contra la Nota denegatòria de la cancel·lació 
d'assentaments registrals número 1176, diari 36, núm. 57.368, expedida pel 
Registrador del Registre de la Propietat de l'Hospitalet de Llobregat, número 2 
de Cornellà, instant es mantingui la suspensió del termini de vigència de 
l'assentament de presentació. 
 
 Segon.- Presentar l’esmentat recurs davant la Direcció General dels 
Registres i del Notariat, a través de la Presidència del Tribunal Superior de 
Justícia de Catalunya.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta per la 
Secretària General, senyora Carmen Alonso Higuera, se sotmet a votació, i és 
aprovada per unanimitat dels assistents.        
 
 
 
 Arribant a aquest punt, el Sr. Alcalde, José Montilla, fa constar que 
els punts 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19 i 20, es debatran conjuntament. 
 
 
 13.- Aprovació inicial de la Modificació del Reglament Orgànic 
del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat. 
 
 Es llegeixen les Mocions de l'Alcaldia-Presidència, que textualment 
diuen: 
 
 
 “Aquesta Entitat, mitjançant acord plenari adoptat en sessió que va 
tenir lloc el dia 30 de juny de 1994, va aprovar inicialment el Reglament 
Orgànic del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat, que va resultar 
aprovat definitivament de forma automàtica per no haver-se presentat 
reclamacions ni suggeriments durant el termini d’exposició pública, en data 3 
d’octubre de 1994. 
 
 Atès que com a conseqüència de la nova organització municipal 
derivada de la recent celebració de les Eleccions Locals convocades mitjançant 
Reial Decret número 606/99, de 19 d’abril, resulta necessari ajustar la 
composició dels seus òrgans de govern a la nova realitat municipal. 
 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposen 
els articles 49 i 70.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 
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del Règim Local, en la seva nova redacció donada per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, en concordança amb l’article 162 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, i amb els articles 58 i següents del 
Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret 
núm. 179/95, de 13 de juny, proposa al Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de la redacció dels 
articles 6, 7 i 10 del Reglament Orgànic del Consell de la Dona de Cornellà de 
Llobregat, que quedaran redactats, literalment, en els termes següents: 
 
“Article 6.- El Ple: 
 
El Ple del Consell és l’òrgan col·legiat que ostenta la condició de màxim òrgan 
de govern d’aquest, i està constituït pels membres següents: 
 
• El President. 
• Els Vice-presidents. 
• Una persona proposada per cada Grup Polític Municipal, que actuarà en la 

seva representació, resident a Cornellà de Llobregat. 
• Una representació de les entitats representatives del sector, fins a un 

màxim de quinze membres. Aquestes entitats hauran d’estar legalment 
constituïdes i hauran de ser d’àmbit territorial de ciutat, democràtiques i 
pluralistes, i sense ànim de lucre. 

 
Malgrat això, per resolució del President, bé per pròpia iniciativa o a proposta 
de la majoria absoluta dels membres del Consell, es podrà ampliar el número 
màxim de representants de les Entitats ciutadanes. 
 
Article 7.- Designació dels membres del Ple: 
 
Els membres del Ple, representatius de les entitats ciutadanes afectades de 
Cornellà de Llobregat i dels Grups Polítics Municipals, seran nomenats per 
l’Alcalde, mitjançant l’oportú Decret, a proposta de les esmentades entitats i 
en funció dels seu grau d’implantació efectiva a la ciutat i a proposta dels 
Grups Polítics Municipals, manifestada a través del seu portaveu, 
respectivament. 
 
En cas que es produís vacant d’algun d’aquests vocals, aquest serà substituït, 
mitjançant Decret de l’Alcaldia de l’Ajuntament, per un altre vocal de la 
mateixa entitat. 
 
 Article 10.- Els Vice-presidents: 
 
Assumiran la Vice-presidència del Consell Comunitari, els Regidors o 
Regidores en qui l’Alcalde delegui les competències en matèria de sanitat i 
serveis socials i de serveis a la persona, els/les quals tindran com a missió 
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fonamental la substitució del President en els casos d’absència, vacant o 
malaltia, i la seva assistència en l’exercici del seu càrrec.” 
 
 Segon.- Sotmetre la modificació de l’esmentat Reglament a 
informació pública i audiència als interessats, per un termini de TRENTA dies, 
a efectes de reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del 
corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari Oficial de 
la Generalitat, en un diari dels de major difusió de la Província i al Tauler 
d’Anuncis d’aquesta Corporació, transcorregut el qual sense haver-se 
presentat cap reclamació ni suggeriment, s’entendrà aprovat definitivament 
sense  necessitat de nou acord. 
 
 Tercer.- Aprovada definitivament la modificació de l’esmentat 
Reglament, es publicarà íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la 
Província, entrant en vigència un cop transcorreguts QUINZE dies a partir de 
la seva total publicació. 
 
 Així mateix es publicarà en el tauler d’anuncis de la Corporació i 
s’inserirà el corresponent edicte en el Diari Oficial de la Generalitat i en el 
Butlletí d’Informació Municipal, anunciant la referència del Butlletí Oficial de 
la Província en que s’hagi publicat íntegrament el text. 
 
 Quart.- Comunicar aquest acord a l’Administració de l’Estat i a la 
Generalitat de Catalunya, als efectes previstos en l’article 65.3 del Reglament 
d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, dins del termini dels quinze dies 
següents a la seva aprovació definitiva.” 
 
 
 
 14.- Aprovació inicial de la Modificació del Reglament Orgànic 
del Consell Comunitari de Serveis Socials de Cornellà de Llobregat. 
 
  
 “Aquesta Entitat, mitjançant acord plenari adoptat en sessió que va 
tenir lloc el dia 30 de juny de 1994, va aprovar inicialment el Reglament 
Orgànic del Consell Comunitari de Serveis Socials de Cornellà de Llobregat, 
que va resultar aprovat definitivament de forma automàtica per no haver-se 
presentat reclamacions ni suggeriments durant el termini d’exposició pública, 
en data 3 d’octubre de 1994. 
 
 Atès que com a conseqüència de la nova organització municipal 
derivada de la recent celebració de les Eleccions Locals convocades mitjançant 
Reial Decret número 606/99, de 19 d’abril, resulta necessari ajustar la 
composició dels seus òrgans de govern a la nova realitat municipal. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposen 
els articles 49 i 70.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local, en la seva nova redacció donada per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, en concordança amb l’article 162 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, 
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Municipal i de Règim Local de Catalunya, i amb els articles 58 i següents del 
Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret 
núm. 179/95, de 13 de juny, proposa al Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de la redacció dels 
articles 6, 7 i 10 del Reglament Orgànic del Consell Comunitari de Serveis 
Socials de Cornellà de Llobregat, que quedaran redactats, literalment, en els 
termes següents: 
 
“Article 6.- El Ple: 
 
El Ple del Consell és l’òrgan col·legiat que ostenta la condició de màxim òrgan 
de govern d’aquest, i està constituït pels membres següents: 
 
• El President. 
• Els Vice-presidents. 
• Una persona proposada per cada Grup Polític Municipal, que actuarà en la 

seva representació, resident a Cornellà de Llobregat. 
• Una representació de les entitats ciutadanes afectades, fins a un màxim de 

quinze membres. Aquestes entitats hauran d’estar legalment constituïdes i 
hauran de ser d’àmbit territorial de ciutat, democràtiques i pluralistes, i 
sense ànim de lucre. 

 
Malgrat això, per resolució del President, bé per pròpia iniciativa o a proposta 
de la majoria absoluta dels membres del Consell Comunitari, es podrà ampliar 
el número màxim de representants de les Entitats ciutadanes. 
 
Article 7.- Designació dels membres del Ple: 
 
Els membres del Ple, representatius de les entitats ciutadanes afectades de 
Cornellà de Llobregat i dels Grups Polítics Municipals, seran nomenats per 
l’Alcalde, mitjançant l’oportú Decret, a proposta de les esmentades entitats i 
en funció dels seu grau d’implantació efectiva a la ciutat i a proposta dels 
Grups Polítics Municipals, manifestada a través del seu portaveu, 
respectivament. 
 
En cas que es produís vacant d’algun d’aquests vocals, aquest serà substituït, 
mitjançant Decret de l’Alcaldia de l’Ajuntament, per un altre vocal de la 
mateixa entitat. 
  
Article 10.- Els Vice-presidents: 
 
Assumiran la Vice-presidència del Consell Comunitari, els Regidors o 
Regidores en qui l’Alcalde delegui les competències en matèria de sanitat i 
serveis socials i de serveis a la persona, els/les quals tindran com a missió 
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fonamental la substitució del President en els casos d’absència, vacant o 
malaltia, i la seva assistència en l’exercici del seu càrrec.” 
 
 Segon.- Sotmetre la modificació de l’esmentat Reglament a 
informació pública i audiència als interessats, per un termini de TRENTA dies, 
a efectes de reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del 
corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari Oficial de 
la Generalitat, en un diari dels de major difusió de la Província i al Tauler 
d’Anuncis d’aquesta Corporació, transcorregut el qual sense haver-se 
presentat cap reclamació ni suggeriment, s’entendrà aprovat definitivament 
sense  necessitat de nou acord. 
 
 Tercer.- Aprovada definitivament la modificació de l’esmentat 
Reglament, es publicarà íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la 
Província, entrant en vigència un cop transcorreguts QUINZE dies a partir de 
la seva total publicació. 
 
Així mateix es publicarà en el tauler d’anuncis de la Corporació i s’inserirà el 
corresponent edicte en el Diari Oficial de la Generalitat i en el Butlletí 
d’Informació Municipal, anunciant la referència del Butlletí Oficial de la 
Província en que s’hagi publicat íntegrament el text. 
 
 Quart.- Comunicar aquest acord a l’Administració de l’Estat i a la 
Generalitat de Catalunya, als efectes previstos en l’article 65.3 del Reglament 
d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, dins del termini dels quinze dies 
següents a la seva aprovació definitiva.” 
 
 
 
 15.- Aprovació inicial de la Modificació del Reglament Orgànic 
del Consell Assessor de la Gent Gran de Cornellà de Llobregat. 
 
 
 “Aquesta Entitat, mitjançant acord plenari adoptat en sessió que va 
tenir lloc el dia 29 de juny de 1992, va aprovar inicialment el Reglament 
Orgànic del Consell Assessor de la Gent Gran de Cornellà de Llobregat, que va 
resultar aprovat definitivament de forma automàtica per no haver-se presentat 
reclamacions ni suggeriments durant el termini d’exposició pública, en data 
10 de novembre de 1993. 
 
 Atès que com a conseqüència de la nova organització municipal 
derivada de la recent celebració de les Eleccions Locals convocades mitjançant 
Reial Decret número 606/99, de 19 d’abril, resulta necessari ajustar la 
composició dels seus òrgans de govern a la nova realitat municipal. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposen 
els articles 49 i 70.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local, en la seva nova redacció donada per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, en concordança amb l’article 162 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, 
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Municipal i de Règim Local de Catalunya, i amb els articles 58 i següents del 
Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret 
núm. 179/95, de 13 de juny, proposa al Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de la redacció dels 
articles 6, 7 i 10 del Reglament Orgànic del Consell Assessor de la Gent Gran 
de Cornellà de Llobregat, que quedaran redactats, literalment, en els termes 
següents: 
 
“Article 6.- El Ple: 
 
El Ple del Consell és l’òrgan col·legiat que ostenta la condició de màxim òrgan 
de govern d’aquest, i està constituït pels membres següents: 
 
• El President. 
• Els Vice-presidents. 
• Una persona proposada per cada Grup Polític Municipal, que actuarà en la 

seva representació, resident a Cornellà de Llobregat. 
• Una representació de les entitats de la gent gran, fins a un màxim de deu 

membres. Aquestes entitats hauran d’estar legalment constituïdes i hauran 
de ser d’àmbit territorial de ciutat, democràtiques i pluralistes, i sense 
ànim de lucre. 

 
Malgrat això, per resolució del President, bé per pròpia iniciativa o a proposta 
de la majoria absoluta dels membres del Consell Assessor, es podrà ampliar el 
número màxim de representants de les Entitats ciutadanes. 
 
Article 7.- Designació dels membres del Ple: 
 
Els membres del Ple, representatius de les entitats ciutadanes afectades de 
Cornellà de Llobregat i dels Grups Polítics Municipals, seran nomenats per 
l’Alcalde, mitjançant l’oportú Decret, a proposta de les esmentades entitats i 
en funció dels seu grau d’implantació efectiva a la ciutat i a proposta dels 
Grups Polítics Municipals, manifestada a través del seu portaveu, 
respectivament. 
 
En cas que es produís vacant d’algun d’aquests vocals, aquest serà substituït, 
mitjançant Decret de l’Alcaldia de l’Ajuntament, per un altre vocal de la 
mateixa naturalesa, a proposta de la meitat més un dels representants de les 
entitats ciutadanes en el Ple del Consell. 
 
Article 10.- Els Vice-presidents: 
 
Assumiran la Vice-presidència del Consell Assessor, els Regidors o Regidores 
en qui l’Alcalde delegui les competències en matèria de sanitat i serveis socials 
i de serveis a la persona, els/les quals tindran com a missió fonamental la 
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substitució del President en els casos d’absència, vacant o malaltia, i la seva 
assistència en l’exercici del seu càrrec.” 
 
 
 Segon.- Sotmetre la modificació de l’esmentat Reglament a 
informació pública i audiència als interessats, per un termini de TRENTA dies, 
a efectes de reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del 
corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari Oficial de 
la Generalitat, en un diari dels de major difusió de la Província i al Tauler 
d’Anuncis d’aquesta Corporació, transcorregut el qual sense haver-se 
presentat cap reclamació ni suggeriment, s’entendrà aprovat definitivament 
sense  necessitat de nou acord. 
 
 Tercer.- Aprovada definitivament la modificació de l’esmentat 
Reglament, es publicarà íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la 
Província, entrant en vigència un cop transcorreguts QUINZE dies a partir de 
la seva total publicació. 
 
 Així mateix es publicarà en el tauler d’anuncis de la Corporació i 
s’inserirà el corresponent edicte en el Diari Oficial de la Generalitat i en el 
Butlletí d’Informació Municipal, anunciant la referència del Butlletí Oficial de 
la Província en que s’hagi publicat íntegrament el text. 
 
 Quart.- Comunicar aquest acord a l’Administració de l’Estat i a la 
Generalitat de Catalunya, als efectes previstos en l’article 65.3 del Reglament 
d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, dins del termini dels quinze dies 
següents a la seva aprovació definitiva.” 
 
 
 
 16.- Aprovació inicial de la Modificació del Reglament Orgànic 
del Consell Municipal de l’Esport de Cornellà de Llobregat. 
 
 
  “Aquesta Entitat, mitjançant acord plenari adoptat en sessió que 
va tenir lloc el dia 31 d’octubre de 1996, va aprovar inicialment el Reglament 
Orgànic del Consell Municipal de l’Esport de Cornellà de Llobregat, que va 
resultar aprovat definitivament de forma automàtica per no haver-se presentat 
reclamacions ni suggeriments durant el termini d’exposició pública, en data 
10 de juliol de 1997, havent-se modificat posteriorment diversos articles, els 
quals també varen ser aprovats definitivament. 
 
 Atès que com a conseqüència de la nova organització municipal 
derivada de la recent celebració de les Eleccions Locals convocades mitjançant 
Reial Decret número 606/99, de 19 d’abril, resulta necessari ajustar la 
composició dels seus òrgans de govern a la nova realitat municipal. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposen 
els articles 49 i 70.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 



 43

del Règim Local, en la seva nova redacció donada per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, en concordança amb l’article 162 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, i amb els articles 58 i següents del 
Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret 
núm. 179/95, de 13 de juny, proposa al Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de la redacció dels 
articles 6 i 10 del Reglament Orgànic del Consell Municipal de l’Esport de 
Cornellà de Llobregat, que quedaran redactats, literalment, en els termes 
següents: 
 
“Article 6.- El Ple: 
 
El Ple del Consell és l’òrgan col·legiat que ostenta la condició de màxim òrgan 
de govern d’aquest, i està constituït pels membres següents: 
 
• El President. 
• El Vice-president. 
• Una persona proposada per cada Grup Polític Municipal, que actuarà en la 

seva representació, resident a Cornellà de Llobregat. 
• Un representant de les entitats esportives de la ciutat,  inscrites al Registre 

Municipal d’Entitats. 
 
El Ple es reunirà, com a mínim, una vegada a l’any. 
 
Article 10.- El Vice-president: 
 
Assumirà la Vice-presidència del Consell de l’Esport, el Regidor o Regidora en 
qui l’Alcalde delegui les competències en matèria d’esports, el/la qual tindrà 
com a missió fonamental la substitució del President en els casos d’absència, 
vacant o malaltia, i la seva assistència en l’exercici del seu càrrec.” 
 
 Segon.- Sotmetre la modificació de l’esmentat Reglament a 
informació pública i audiència als interessats, per un termini de TRENTA dies, 
a efectes de reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del 
corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari Oficial de 
la Generalitat, en un diari dels de major difusió de la Província i al Tauler 
d’Anuncis d’aquesta Corporació, transcorregut el qual sense haver-se 
presentat cap reclamació ni suggeriment, s’entendrà aprovat definitivament 
sense  necessitat de nou acord. 
 
 Tercer.- Aprovada definitivament la modificació de l’esmentat 
Reglament, es publicarà íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la 
Província, entrant en vigència un cop transcorreguts QUINZE dies a partir de 
la seva total publicació. 
 



 44

 Així mateix es publicarà en el tauler d’anuncis de la Corporació i 
s’inserirà el corresponent edicte en el Diari Oficial de la Generalitat i en el 
Butlletí d’Informació Municipal, anunciant la referència del Butlletí Oficial de 
la Província en que s’hagi publicat íntegrament el text. 
 
 Quart.- Comunicar aquest acord a l’Administració de l’Estat i a la 
Generalitat de Catalunya, als efectes previstos en l’article 65.3 del Reglament 
d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, dins del termini dels quinze dies 
següents a la seva aprovació definitiva.” 
 
 
 
 
 17.- Aprovació inicial de la Modificació del Reglament Orgànic 
del Consell Municipal de la Cultura de Cornellà de Llobregat. 
 
 
 “Aquesta Entitat, mitjançant acord plenari adoptat en sessió que va 
tenir lloc el dia 31 d’octubre de 1996, va aprovar inicialment el Reglament 
Orgànic del Consell Municipal de la Cultura de Cornellà de Llobregat, que va 
resultar aprovat definitivament de forma automàtica per no haver-se presentat 
reclamacions ni suggeriments durant el termini d’exposició pública, en data 
10 de juliol de 1997, havent-se modificat posteriorment diversos articles, els 
quals també varen ser aprovats definitivament. 
 
 Atès que com a conseqüència de la nova organització municipal 
derivada de la recent celebració de les Eleccions Locals convocades mitjançant 
Reial Decret número 606/99, de 19 d’abril, resulta necessari ajustar la 
composició dels seus òrgans de govern a la nova realitat municipal. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposen 
els articles 49 i 70.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local, en la seva nova redacció donada per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, en concordança amb l’article 162 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, i amb els articles 58 i següents del 
Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret 
núm. 179/95, de 13 de juny, proposa al Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de la redacció dels 
articles 6 i 10 del Reglament Orgànic del Consell Municipal de la Cultura de 
Cornellà de Llobregat, que quedaran redactats, literalment, en els termes 
següents: 
 
“Article 6.- El Ple: 
 
El Ple del Consell és l’òrgan col·legiat que ostenta la condició de màxim òrgan 
de govern d’aquest, i està constituït pels membres següents: 
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• El President. 
• El Vice-president. 
• Una persona proposada per cada Grup Polític Municipal, que actuarà en la 

seva representació, resident a Cornellà de Llobregat. 
• Un representant de les entitats culturals de la ciutat,  inscrites al Registre 

Municipal d’Entitats. 
 
El Ple es reunirà, com a mínim, una vegada a l’any. 
 
Article 10.- El Vice-president: 
 
Assumirà la Vice-presidència del Consell de la Cultura, el Regidor o Regidora 
en qui l’Alcalde delegui les competències en matèria de cultura, el/la qual 
tindrà com a missió fonamental la substitució del President en els casos 
d’absència, vacant o malaltia, i la seva assistència en l’exercici del seu càrrec.” 
 
 Segon.- Sotmetre la modificació de l’esmentat Reglament a 
informació pública i audiència als interessats, per un termini de TRENTA dies, 
a efectes de reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del 
corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari Oficial de 
la Generalitat, en un diari dels de major difusió de la Província i al Tauler 
d’Anuncis d’aquesta Corporació, transcorregut el qual sense haver-se 
presentat cap reclamació ni suggeriment, s’entendrà aprovat definitivament 
sense  necessitat de nou acord. 
 
 Tercer.- Aprovada definitivament la modificació de l’esmentat 
Reglament, es publicarà íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la 
Província, entrant en vigència un cop transcorreguts QUINZE dies a partir de 
la seva total publicació. 
 
 Així mateix es publicarà en el tauler d’anuncis de la Corporació i 
s’inserirà el corresponent edicte en el Diari Oficial de la Generalitat i en el 
Butlletí d’Informació Municipal, anunciant la referència del Butlletí Oficial de 
la Província en que s’hagi publicat íntegrament el text. 
 
 Quart.- Comunicar aquest acord a l’Administració de l’Estat i a la 
Generalitat de Catalunya, als efectes previstos en l’article 65.3 del Reglament 
d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, dins del termini dels quinze dies 
següents a la seva aprovació definitiva.” 
 
 
 
 18.- Aprovació inicial de la Modificació del Reglament Orgànic 
del Consell Comunitari de la Infància i l’Adolescència de Cornellà de 
Llobregat. 
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 “Aquesta Entitat, mitjançant acord plenari adoptat en sessió que va 
tenir lloc el dia 24 de juliol de 1997, va aprovar inicialment el Reglament 
Orgànic del Consell Comunitari de la Infància i l’Adolescència de Cornellà de 
Llobregat, que va resultar aprovat definitivament de forma automàtica per no 
haver-se presentat reclamacions ni suggeriments durant el termini d’exposició 
pública, en data 21 de gener de 1998. 
 
 Atès que com a conseqüència de la nova organització municipal 
derivada de la recent celebració de les Eleccions Locals convocades mitjançant 
Reial Decret número 606/99, de 19 d’abril, resulta necessari ajustar la 
composició dels seus òrgans de govern a la nova realitat municipal. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposen 
els articles 49 i 70.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local, en la seva nova redacció donada per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, en concordança amb l’article 162 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, i amb els articles 58 i següents del 
Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret 
núm. 179/95, de 13 de juny, proposa al Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de la redacció dels 
articles 6, 7 i 10 del Reglament Orgànic del Consell Comunitari de la Infància i 
l’Adolescència de Cornellà de Llobregat, que quedaran redactats, literalment, 
en els termes següents: 
 
“Article 6.- El Ple: 
 
El Ple del Consell és l’òrgan col·legiat que ostenta la condició de màxim òrgan 
de govern d’aquest, i està constituït pels membres següents: 
 
• El President. 
• Els Vice-presidents. 
• Una persona proposada per cada Grup Polític Municipal, que actuarà en la 

seva representació, resident a Cornellà de Llobregat. 
• Una representació de les entitats ciutadanes afectades, fins a un màxim de 

quinze membres. Aquestes entitats hauran d’estar legalment constituïdes i 
hauran de ser d’àmbit territorial de ciutat, democràtiques i pluralistes, i 
sense ànim de lucre. 

• Dos infants o dos adolescents domiciliats i escolaritzats en la ciutat de 
Cornellà de Llobregat. 

 
Malgrat això, per resolució del President, bé per pròpia iniciativa o a proposta 
de la majoria absoluta dels membres del Consell Municipal, es podrà ampliar 
el número màxim de representants de les Entitats ciutadanes, i dels infants i 
adolescents. 
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Article 7.- Designació dels membres del Ple: 
 
Els membres del Ple, representatius de les entitats ciutadanes afectades de 
Cornellà de Llobregat i dels Grups Polítics Municipals, seran nomenats per 
l’Alcalde, mitjançant l’oportú Decret, a proposta de les esmentades entitats i 
en funció dels seu grau d’implantació efectiva a la ciutat i a proposta dels 
Grups Polítics Municipals, manifestada a través del seu portaveu, 
respectivament. 
 
En cas que es produís vacant d’algun d’aquests vocals, aquest serà substituït, 
mitjançant Decret de l’Alcaldia de l’Ajuntament, per un altre vocal de la 
mateixa entitat. 
 
Els membres del Ple, representants dels infants i adolescents de la ciutat, 
seran nomenats per l’Alcalde, mitjançant l’oportú Decret, a proposta del 
Consell Escolar Municipal, i e produir-se vacants d’algun d’aquests vocals, 
serà substituït, mitjançant Decret de l’Alcalde de l’Ajuntament, per un altre 
infant o adolescent proposat per l’esmentat Consell Escolar Municipal. 
 
Article 10.- Els Vice-presidents: 
 
Assumiran la Vice-presidència del Consell Municipal, els Regidors o Regidores 
en qui l’Alcalde delegui les competències en matèria de sanitat i serveis socials 
i de serveis a la persona, els/les quals tindran com a missió fonamental la 
substitució del President en els casos d’absència, vacant o malaltia, i la seva 
assistència en l’exercici del seu càrrec.” 
 
 Segon.- Sotmetre la modificació de l’esmentat Reglament a 
informació pública i audiència als interessats, per un termini de TRENTA dies, 
a efectes de reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del 
corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari Oficial de 
la Generalitat, en un diari dels de major difusió de la Província i al Tauler 
d’Anuncis d’aquesta Corporació, transcorregut el qual sense haver-se 
presentat cap reclamació ni suggeriment, s’entendrà aprovat definitivament 
sense  necessitat de nou acord. 
 
 Tercer.- Aprovada definitivament la modificació de l’esmentat 
Reglament, es publicarà íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la 
Província, entrant en vigència un cop transcorreguts QUINZE dies a partir de 
la seva total publicació. 
 
Així mateix es publicarà en el tauler d’anuncis de la Corporació i s’inserirà el 
corresponent edicte en el Diari Oficial de la Generalitat i en el Butlletí 
d’Informació Municipal, anunciant la referència del Butlletí Oficial de la 
Província en que s’hagi publicat íntegrament el text. 
 
 Quart.- Comunicar aquest acord a l’Administració de l’Estat i a la 
Generalitat de Catalunya, als efectes previstos en l’article 65.3 del Reglament 
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d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, dins del termini dels quinze dies 
següents a la seva aprovació definitiva.” 
 
 
 
 19.- Aprovació inicial de la Modificació del Reglament Orgànic 
del Consell Municipal de Cooperació i Solidaritat Internacional de 
Cornellà de Llobregat. 
 
 
 “Aquesta Entitat, mitjançant acord plenari adoptat en sessió que va 
tenir lloc el dia 23 de juliol de 1998, va aprovar inicialment el Reglament 
Orgànic del Consell Municipal de Cooperació i Solidaritat Internacional de 
Cornellà de Llobregat, que va resultar aprovat definitivament de forma 
automàtica per no haver-se presentat reclamacions ni suggeriments durant el 
termini d’exposició pública, en data 21 de setembre següent. 
 
 Atès que com a conseqüència de la nova organització municipal 
derivada de la recent celebració de les Eleccions Locals convocades mitjançant 
Reial Decret número 606/99, de 19 d’abril, resulta necessari ajustar la 
composició dels seus òrgans de govern a la nova realitat municipal. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposen 
els articles 49 i 70.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local, en la seva nova redacció donada per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, en concordança amb l’article 162 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, i amb els articles 58 i següents del 
Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret 
núm. 179/95, de 13 de juny, proposa al Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de la redacció dels 
articles 6 i 10 del Reglament Orgànic del Consell Municipal de Cooperació i 
Solidaritat Internacional de Cornellà de Llobregat, que quedaran redactats, 
literalment, en els termes següents: 
 
 
“Article 6.- El Ple: 
 
El Ple del Consell és l’òrgan col·legiat que ostenta la condició de màxim òrgan 
de govern d’aquest, i està constituït pels membres següents: 
 
• El President. 
• El Vice-president. 
• Una persona proposada per cada Grup Polític Municipal, que actuarà en la 

seva representació, resident a Cornellà de Llobregat. 
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• Un representant de les entitats cíviques de la ciutat  inscrites al Registre 
Municipal d’Entitats, que tinguin entre les seves activitats la cooperació i la 
solidaritat internacional. 

 
El Ple es reunirà, com a mínim, una vegada a l’any. 
 
Article 10.- El Vice-president: 
 
Assumirà la Vice-presidència del Consell de cooperació i solidaritat 
internacional, el Regidor o Regidora en qui l’Alcalde delegui les competències 
en matèria de cooperació i solidaritat internacional, el/la qual tindrà com a 
missió fonamental la substitució del President en els casos d’absència, vacant 
o malaltia, i la seva assistència en l’exercici del seu càrrec.” 
 
 Segon.- Sotmetre la modificació de l’esmentat Reglament a 
informació pública i audiència als interessats, per un termini de TRENTA dies, 
a efectes de reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del 
corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari Oficial de 
la Generalitat, en un diari dels de major difusió de la Província i al Tauler 
d’Anuncis d’aquesta Corporació, transcorregut el qual sense haver-se 
presentat cap reclamació ni suggeriment, s’entendrà aprovat definitivament 
sense  necessitat de nou acord. 
 
 Tercer.- Aprovada definitivament la modificació de l’esmentat 
Reglament, es publicarà íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la 
Província, entrant en vigència un cop transcorreguts QUINZE dies a partir de 
la seva total publicació. 
 
 Així mateix es publicarà en el tauler d’anuncis de la Corporació i 
s’inserirà el corresponent edicte en el Diari Oficial de la Generalitat i en el 
Butlletí d’Informació Municipal, anunciant la referència del Butlletí Oficial de 
la Província en que s’hagi publicat íntegrament el text. 
 
 Quart.- Comunicar aquest acord a l’Administració de l’Estat i a la 
Generalitat de Catalunya, als efectes previstos en l’article 65.3 del Reglament 
d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, dins del termini dels quinze dies 
següents a la seva aprovació definitiva.” 
 
 
 
 20.- Aprovació inicial de la Modificació del Reglament Orgànic 
del Consell Municipal de Participació del Medi Ambient de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 
 “Aquesta Entitat, mitjançant acord plenari adoptat en sessió que va 
tenir lloc el dia 26 de novembre de 1998, va aprovar inicialment el Reglament 
Orgànic del Consell Municipal de Participació de Medi Ambient de Cornellà de 
Llobregat, que va resultar aprovat definitivament de forma automàtica per no 
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haver-se presentat reclamacions ni suggeriments durant el termini d’exposició 
pública, en data 11 de febrer d’enguany. 
 
 Atès que com a conseqüència de la nova organització municipal 
derivada de la recent celebració de les Eleccions Locals convocades mitjançant 
Reial Decret número 606/99, de 19 d’abril, resulta necessari ajustar la 
composició dels seus òrgans de govern a la nova realitat municipal. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposen 
els articles 49 i 70.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local, en la seva nova redacció donada per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, en concordança amb l’article 162 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, i amb els articles 58 i següents del 
Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret 
núm. 179/95, de 13 de juny, proposa al Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de la redacció dels 
articles 6 i 10 del Reglament Orgànic del Consell Municipal de Participació de 
Medi Ambient de Cornellà de Llobregat, que quedaran redactats, literalment, 
en els termes següents: 
 
“Article 6.- El Ple: 
 
El Ple del Consell és l’òrgan col·legiat que ostenta la condició de màxim òrgan 
de govern d’aquest, i està constituït pels membres següents: 
 
• El President. 
• El Vice-president. 
• Una persona proposada per cada Grup Polític Municipal, que actuarà en la 

seva representació, resident a Cornellà de Llobregat. 
• Un representant de les Associacions de comerciants de la ciutat que es 

trobin inscrites com a tals en el Registre Municipal d’Entitats. 
• Un representant de la Secció, a Cornellà de Llobregat, de la central sindical 

Unió General de Treballadors. 
• Un representant de la Secció, a Cornellà de Llobregat, de la central sindical 

Comissions Obreres. 
• Un representant de les Associacions empresarials de la ciutat que es trobin 

inscrites com a tals en el Registre Municipal d’Entitats. 
• Un representant de les Federacions de Veïns de Cornellà de Llobregat que 

es trobin inscrites com a tals en el Registre Municipal d’Entitats. 
• Un representant del Consell Escolar Municipal de la ciutat. 
• Quatre persones de reconegut prestigi en medi ambient. 
 
El Ple es reunirà, com a mínim, una vegada a l’any. 
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Article 10.- El Vice-president: 
 
Assumirà la Vice-presidència del Consell de participació de medi ambient, el 
Regidor o Regidora en qui l’Alcalde delegui les competències en matèria de 
medi ambient, el/la qual tindrà com a missió fonamental la substitució del 
President en els casos d’absència, vacant o malaltia, i la seva assistència en 
l’exercici del seu càrrec.” 
 
 Segon.- Sotmetre la modificació de l’esmentat Reglament a 
informació pública i audiència als interessats, per un termini de TRENTA dies, 
a efectes de reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del 
corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari Oficial de 
la Generalitat, en un diari dels de major difusió de la Província i al Tauler 
d’Anuncis d’aquesta Corporació, transcorregut el qual sense haver-se 
presentat cap reclamació ni suggeriment, s’entendrà aprovat definitivament 
sense  necessitat de nou acord. 
 
 Tercer.- Aprovada definitivament la modificació de l’esmentat 
Reglament, es publicarà íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la 
Província, entrant en vigència un cop transcorreguts QUINZE dies a partir de 
la seva total publicació. 
 
 Així mateix es publicarà en el tauler d’anuncis de la Corporació i 
s’inserirà el corresponent edicte en el Diari Oficial de la Generalitat i en el 
Butlletí d’Informació Municipal, anunciant la referència del Butlletí Oficial de 
la Província en que s’hagi publicat íntegrament el text. 
 
 Quart.- Comunicar aquest acord a l’Administració de l’Estat i a la 
Generalitat de Catalunya, als efectes previstos en l’article 65.3 del Reglament 
d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, dins del termini dels quinze dies 
següents a la seva aprovació definitiva.” 
 
         
 Després d'una detallada explicació del contingut de les Mocions feta 
pel senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, pren la paraula el Portaveu del 
Grup Municipal d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, per agrair aquestes 
modificacions, ja que  a un Grup Municipal amb un sol representant li és molt 
difícil participar i això farà que es pugui treballar millor. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Ma. Isabel Espinosa Fernández, per exposar que hi ha un dels 
articles d'aquests Consells, que posa que el nombre de representats ho serà 
fins a un màxim de 15, tot i que desprès s'afegeix que aquest número es pot 
ampliar, i com que en alguns dels Consells ja es sobrepassa aquesta xifra, 
perquè no es modifica també, contestant al respecte l'Alcalde, senyor Montilla 
Aguilera, que s'ha anat a modificar exclusivament els punts que s'han portat 
al Ple, ja que s'ha suscitat dintre de l'organització municipal i s'ha cregut que 
es podia possibilitar millor la feina de cada Grup.  
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 En relació al nombre màxim de representants, el senyor Alcalde 
manifesta que, certament és així, però com la idea és que és ampliable i fins 
ara s'ha funcionat així, això no afecta al nombre de persones que hi ha en 
aquests moments, i que si alguna entitat vol canviar el representant, en 
qualsevol moment pot fer-ho, i ara no és el moment de demanar-li una nova 
ampliació de representants. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d’ERC, senyor Joan Tardà i Coma, per manifestar el seu interès de què quedi 
reflectit a l'acta el que s'hagi pogut recollir aquest fet de la modificació dels 
Reglaments, ja que en el cas dels grups com CiU, EUiA i el seu propi, amb un 
sol representant, els era prou difícil, i com que el que ens motiva és poder 
participar, si podem delegar en algun company de partit, ens ajudarà a 
treballar millor, i a l'igual que el Regidor senyor Flórez Barrón, agraeix aquest 
fet, i ho fa explícit, ja que veia amb preocupació el poder participar. 
 
 
 Després d’això se sotmeten a votació les Mocions corresponents als 
punts 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19 i 20, i són aprovades per  unanimitat dels 
assistents.        
 
 
 

II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 1.- Moció-Informe del President de la Comissió Informativa 
d’Obres, Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, sobre els 
efectes i actuacions realitzades com a conseqüència dels aiguats del 
dimarts dia 14 de setembre.  
 
 Es llegeix  la Moció-Informe del Regidor-Delegat de l’Àrea de Via 
Pública, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, que 
textualment diu: 
 
 
 “La xarxa de col.lectors va funcionar correctament, encara que es va 
veure superada de forma puntual degut al inusual  volum d’aigua caiguda en 
mitja hora (nivell de retorn de 28 anys), no podent fer desaparèixer l’aigua dels 
carrers fins que va baixar la intensitat de la pluja. 
 
 En tres punts concrets: Mossèn Andreu amb avinguda Línia 
Elèctrica (connexió no autoritzada de l’Ajuntament d’Esplugues), Dolors 
Almeda 88-97 (obres en la via pública) i carrer Campoamor (abocaments de 
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formigó en la xarxa de clavegueram de les obres CAP), aquests  problemes es 
van veure agreujats. 
 
 Les pluges van produir una sèrie d’anomalies de les que varen tenir 
constància els  serveis municipals  i que detallem a continuació. 
 
Via Pública 
 
• Arbres caiguts (18) Baix Llobregat, Almirall Vierna, Marià Fortuny, 

avinguda del Parc, Costa Brava i avinguda Sant Ildefons. 
• 2 fanals caiguts en la avinguda del Carrilet  carrer Múrcia. 
• Residus acumulats en voreres de certa importància al carrer Rubió i Ors, 

Adell Ferrer, B200-Alps 
• Vehicles avariats en avinguda Línia Elèctrica, plaça Catalunya, avinguda 

República Argentina i Rubió i Ors. 
• Contenidors en la calçada en Salvador Allende 55, Marqués de Cornellà, 

avinguda del Parc, Mossèn Andreu i Rubió i Ors. 
• Van saltar les tapes de les clavegueres, en el carrer Lepanto, avinguda 

República Argentina 62, Mossèn Andreu 68, Frederic Soler 86, Ignasi 
Iglesias amb carrer Sevilla, Mossèn Andreu amb República Argentina i 
avinguda del Parc 3. 

 
Particulars 
 
Habitatges en planta baixa 
 
Carrer Llinars, Sant Lluís-Fivaller, Campoamor 77, Campoamor 63, carretera 
de l’Hospitalet 23, carrer Filipinas 6, Urbanització Palou, Dolors Almeda del 88 
al 97, Rubió i Ors 47, 35, 110, 50 i 71, avinguda Línia Elèctrica, Avenir 12-19, 
Cinema Bel 2-20, Josep Recort 4, Florida 34-36, Sant Ferran 41, Baltasar 
Oriol 63, FF.CC. front Nissan, Lleó XIII amb Pau Picasso, Campoamor resta, 
Bellaterra 5, avinguda del Parc 55, Rambla Solana amb B-200, Menéndez y 
Pelayo 33, Lepanto, Patronat Cultural i Recreatiu, República Argentina 64, 
Mossèn Andreu 26, Frederic Soler 21, Ramon y Cajal 2, Francesc Layret 25, 
Restaurant Famadas, carrer Coure, Perlim, carretera de l’Hospitalet 25, Forn 
de pa Massana, passatge Salamanca 7-11-13, Marià Fortuny 21-23. 
 
Aparcaments 
 
Carrer Lleó XIII, FF.CC. 46, Martí i Julià 7, Baix Llobregat 19, Pio XII 3, 
Erosky i Corte Inglés. 
 
INSTAL.LACIONS MUNICIPALS: 
 
Parcs 
 
• Can Mercader, va fer de bassa de laminació amb 500.000 litres d’aigua. 
• Riera, salta tapa col.lector i va arrossegar moltes terres. 
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Deportives 
 
• Camp de futbol Fontsanta, va arribar a tenir 1 metre d’aigua. 
• Pavelló Almeda, no van engolir els baixants. 
• Estadi, arrossegament d’aigua. 
• Pavelló Sant Ildefons, 40 cm d’aigua 
• Piscina Can Mercader, 50 cm d’aigua en la sala de màquines. 
• Pavelló Centre, aigua, danys en parquet. 
 
Escoles 
 
• Sant Miquel, Els Pins, Can Mercader, Sant Ildefons, Almeda, Mediterrània, 

Abat Oliva. 
• Llevat de Sant Miquel, que va haver aigua en el menjador fins fa poc abans 

de la seva utilització, en els altres es va eixugar abans del començament de 
les classes. 

 
Culturals 
 
• Cinema Titan i García Nieto, entrada d’aigua. 
 
Mercats 
 
• Centre i Sant Ildefons, en cambres frigorífiques. 
 
Enllumenat Públic, 
Per manca de subministrament de la companyia: 
 
• Alcalá Galiano-Sant Ferran 
• Carretera Esplugues-quatre camins 
• Carretera Sant Boi-Campoamor 
• Carretera Esplugues-Siemens 
• Carretera Esplugues-Josep Fiter 
• Plaça Sant Ildefonso 
• Carrer Costa Brava 
• Avinguda Carrilet-Av La Fama 
• Alps 
• Baix Llobregat 
• Rubió i Ors 
• Can Vallhonrat 
• Víctor Pradera 
• Carretera Hospitalet 
• Carrer Cromo 
• Carrer Energia 
• ¾ parts d’Almeda 
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Per salt diferencial: 
 
• Carretera Hospitalet-Segrià 
• Salvador Allende 
• Avinguda Maresme 
 
Annex 
 
Sortida bombers 
 
 
ACTUACIÓ DELS SERVEIS MUNICIPALS 
 
Prèviament a les pluges, i no perquè des de protecció civil se avisés que hauria 
una pluja tan intensa, sinó perquè venien avisant de pluges fortes, es tenia 
major cura del normal en la neteja de la xarxa de clavegueram, encara que el 
normal ja és suficient. 
 
Durant la pluja torrencial no van poder circular els serveis municipals, a 
partir d’amainar les pluges i que es va poder circular, van sortir al carrer tots 
els efectius de la Guàrdia Urbana, més les grues que van treure cotxes 
avariats, regulant el trànsit i ajudant als veïns. 
 
També van sortir els serveis de neteja al complert i els equips de la Brigada 
Municipal amb dos camions amb cisterna. 
 
Al dia següent, es van netejar tots els embornals, es van col·locar tots els 
contenidors moguts i es van netejar terres. 
 
Es va destinar un equip al carrer Campoamor per si veïns necessitaven ajuda, 
i es va canviar un tros de claveguera obstruïda per les obres del C.A.P.. 
 
 
ACTUACIONS POSTERIORS DE L’EQUIP DE GOVERN 
 
• Han hagut quatre reunions amb diferents grups de veïns afectats en 

diverses zones. 
• S’ha buscat i enviat als veïns afectats les possibilitats d’obtenir ajudes via 

Consorci de Segurs o Subdelegació del Govern. 
• S’han començat a redactar els projectes d’obra del carrer Campoamor, 

Miquel de Roncalí i Martí i Julià. 
• S’ha encarregat junt amb altres municipis un estudi de comptes per a 

veure si s’ha de complementar algun dels col.lectors existents degut a 
l’augment d’urbanització de la zona. 

• Ha hagut una primera reunió amb l’Ajuntament d’Esplugues, perquè 
resolgui el tema de la seva connexió al nostre col.lector, estant a l’espera de 
la seva proposta. 
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• S’ha demanat una reunió amb el I.C.S. per demanar-li responsabilitats 
com a promotor del C.A.P. de la avinguda Baix Llobregat. 

• S’està elaborant un informe sobre les obres d’Almeda, per si hem de 
demanar responsabilitats a la constructora.” 

 
         
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
el Regidor-Delegat de l’Àrea de Via Pública, Manteniment i Serveis, senyor 
Antonio Martínez Flor, pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de CiU, 
senyor Néstor Artís Villena, per manifestar que creuen que per part de 
l'Ajuntament hi va faltar previsió davant l'aiguat, ja que feia dies que tots els 
mitjans de comunicació avisaven de pluges torrencials, per la qual cosa creuen 
que la Guàrdia Urbana hauria d'haver estat en llocs claus, com són les cruïlles 
més perilloses, on sabem  que quan hi ha problemes d’aquest tipus és mes 
evident aquesta manca de previsió. 
 
 Així mateix, continua manifestant el senyor Artís Villena, s'afegeix el 
tema de la prioritat en la confecció d'un estudi sobre els col·lectors, ja que és 
evident que són insuficients, doncs el passat dia 3, que les pluges no varen ser 
tan fortes, ja va haver problemes i desperfectes al carrer Rubió i Ors, al barri 
Almeda, a la carretera de l'Hospitalet, etc... Creuen que s'han de revisar les 
obres fetes al carrer Rubió i Ors, ja que és prou evident que els embornals són 
del tot insuficients, ja que diverses plantes baixes s'han tornat a inundar, ja ja 
ho varen patir el dia 3, sobretot tenint en compte que, al ser la calçada molt 
més estreta, l'aigua envaeix les voravies, per la qual cosa, acaba demanant 
prioritat amb l'estudi dels col·lectors, degut al creixement urbanístic de la 
ciutat, i a la desaparició de tants camps com hi havia, on l’aigua era engolida. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que és cert que va 
caure una gran quantitat d'aigua en poca estona, però el resultat ha sigut que 
Cornellà no està preparada, ja que si va passar el que va passar en mitja hora, 
(ella pensava que eren menys els danys, però a la vista de l’informe aquests 
són d’un volum considerable), es pregunta quin hauria sigut el resultat si 
hagués durat més temps, per la qual cosa hauríem d’estar més preparats i fer 
les obres amb més garanties. 
 
 Davant l'estació del tren d'Almeda, continua manifestant la senyora 
Espinosa, es va fer una gran piscina d'aigua, i això que és una obra nova, 
encara que, assenyala, és un carrer que es va fer en un sol matí. Quan es fa 
una obra s'haurien de preveure aquestes pluges, no esperar que els homes i 
dones del temps ens avisin. També manifesta la senyora Espinosa que la 
Guàrdia Urbana no va tallar els carrers que calien, el que va provocar nervis 
en molta gent que veia que els vehicles se’ls inundaven, fins i tot amb ells a 
dintre, i que alguns passaven pels carrers i els tiraven l'aigua cap els seus 
habitatges.  
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 Demana, per acabar, que es tingui una mica més de previsió davant 
aquest problema, encara que també són conscients que no solament va ser 
Cornellà qui va tenir problemes, altres poblacions també. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d’ERC, senyor Joan Tardà i Coma, per manifestar que la mateixa solidaritat 
que el ciutadà ha de tenir envers les autoritats, perquè les autoritats en un 
tràngol com aquest es troben amb un mal pas, aquestes haurien de tenir-la 
amb els veïns, per això, el nostre grup ha trobat a faltar major dinamisme i 
voluntat  per part de l’equip de govern, per tal de ser al costat dels veïns, 
encara que no vol dir que no se'ls escoltés i se’ls rebés molt bé per intentar 
solucionar-los el problema, però a vegades el que sembla molt, passa a ser 
poc, pels que ho pateixen íntimament i ho prioritzen davant de tot,  ja que 
volen que les autoritats, en moments així, estiguin més al seu costat. 
 
 Nosaltres, continua el senyor Tardà Coma, vàrem demanar, i amb 
això anul·lo el prec que volia presentar desprès,  que s'elaborés no solament 
un informe, sinó també es fes una assemblea de veïns, a fi que aquests es 
sentissin més recolzats i poguessin expressar-se, on es sentissin més solidaris, 
i se’ls expliqués directament tot el tema, i la gent ho entén millor, dóna 
suggeriments, i se sent acompanyat. 
 
 De les conclusions manifestades pel Tinent d'Alcalde, reconeix que 
és evident que la pluja va ser extraordinària, i jo si que crec que es va fer tot el 
que es va poder, oferint diferents serveis a través de la Guàrdia Urbana, que 
no sempre va arribar al lloc en el moment necessari. És difícil de jutjar, però 
l'important són les conclusions obtingudes a fi que no es torni a repetir, pel 
que demana que es resolgui el tema el més aviat possible amb l'Ajuntament 
d'Esplugues i que es faci l'estudi esmentat, ja que creu que si es pot demostrar 
als veïns que el clavegueram està net; que les obres del carrer Rubió i Ors, 
estan ben fetes, ja seria prou important. Seria bo, per tant,  donar les 
explicacions que calguin i arreglar el que està malament, encara que també 
sap que ja s'han tingut algunes reunions amb les persones que, 
particularment, han volgut demanar entrevista. 
 
 Tot seguit pren de nou la paraula el Regidor-Delegat de l’Àrea de Via 
Pública, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar 
que  les previsions estan bé, però tot i amb això no es pot tenir la Guàrdia 
Urbana sempre de guàrdia, sempre al carrer. El que tenim, això si, és un 
major reforç d’efectius en aquests dies, però no es pot fer més si no plou en 
aquell moment. Potser el que si es podria fer, i que proposarà, és que hi hagi 
un Guàrdia Urbà connectat amb la Brigada perquè pugui disposar d’un 
vehicle que circuli bé quan hi ha un metre d’aigua. 
 
 També s'ha de tenir en compte que va ploure durant un curt espai 
de temps, ja que si hagués durat mes no estarien parlant ara. Al carrer Rubió i 
Ors, hi ha quatre cases que sempre s'inunden, caigui la quantitat d’aigua que 
caigui, ja que queden més baixes, i quan es varen fer les obres del carrer se'ls 
va proposar arreglar aquest tema però no varen voler. S'han rebut tres 
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instàncies d’aquest carrer i s’han tingut reunions amb els afectats; a un d'ells 
se'l posarà en contacte amb l’Aparellador Director de les obres, però s'ha de 
tenir en compte, en relació a fer una assemblea de veïns, que no es pot 
explicar segons què, a persones que no els interessa, posant com exemple els 
veïns dels pisos alts, però, si hi ha algun problema amb aquestes obres, és 
evident que s'haurà de corregir. També agraeix que es digui que es va fer tot el 
que es va poder, perquè realment és així, i no per ell, sinó sobre tot per les 
persones dels serveis municipals i de la Guàrdia  Urbana que van estar 
treballant aquella nit, el que no és obstacle  perquè s'intenti fer més per a 
prevenir. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor de l’Àrea d’Urbanisme, 
Habitatge i Infraestructures,  senyor José Luis Morlanes Galindo, per informar 
que tenim un estudi de les aigües d'aquest dia, així com que s'està impulsant 
un altre estudi dins l'Àrea Metropolitana per establir les noves conques, ja que 
s'ha urbanitzat molt en els últims anys, i així podrem veure les anomalies i 
reparar-les, proposant alternatives i solucions a curt termini, fent-se reso de 
que ningú està preparat per aquests cops d'aigua. 
 
 Seguidament pren de nou la paraula el Portaveu del Grup 
Municipal d’ERC, senyor Joan Tardà Coma, per manifestar que seria 
interessant explicar a la gent la periodicitat amb la que es neteja el 
clavegueram en els diferents barris, per exemple, a través del Cornellà 
Informa, ja que pensa que perquè la gent s'ho cregui ha d'estar ben informada, 
contestant al respecte el senyor Alcalde que no veu cap problema que es doni 
aquesta informació, però remarcant que hem tingut un cas excepcional, ja que 
no solament ha sigut Cornellà, la qual cosa el preocuparia encara més, sinó 
que altres poblacions, com Barcelona, Castelldefels, Sant Joan Despí, 
Badalona, també van patir força, acabant la seva intervenció el senyor Alcalde 
per dir que aquesta informació, molt més ampliada,  es va donar en la 
Comissió Informativa, i que es va remetre puntualment als veïns que ho varen 
sol·licitar. 
 
 Després d’això  els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 2.- Moció del Grup Municipal d’EUiA, referent al Recull de 
Premsa.  
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal d’EUiA, que textualment diu: 
 
 “Antecedents: 
 
 En més d’una ocasió he plantejat la necessitat de reformar el Recull 
de Premsa (R.P) que edita aquest Ajuntament, amb el desig de reduir el 
consum de paper i, al mateix temps, fer-lo més àgil. 
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 Aquest estiu he comprovat com es distribuïa a persones o grups 
municipals que estaven de vacances, la qual cosa ha ocasionat que, per 
exemple: en la 3a planta de Can Vallhonrat, acabat el mes d’agost, s’omplís 
per complert, de l’esmentat R.P., el contenidor que hi ha allí, sense que hagués 
servit per no res. Una dilapidació inútil i inadmissible. 
 
 El sistema i el caràcter de l’actual R.P. no s’ajusta a les necessitats 
d’una informació útil per als membres de l’Ajuntament que ho reben, en el que 
es recullen les noticies repetides de tots els periòdics, que res tenen a veure 
amb la funció de ha de complir. 
 
 A mi també m’interessa rebre’l, però prefereixo quedar-me sense ell 
mentre continuï en la forma actual. En el moment que es modifiqui, si ho 
voldré. 
 
 Per tot el que s’ha exposat, proposo: 
 
 Que es modifiqui l’esmentat Recull de Premsa, en el sentit de què 
només reculli notícies o temes que es refereixin o afectin a Cornellà i tota la 
informació relacionada, directa o indirectament, amb polítiques o qüestions 
municipals.” 
 
         
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, pren la 
paraula la Portaveu del Grup Municipal d’IC-V, senyora Carmen Romero 
López, per manifestar que el seu Grup votarà en contra de la moció 
inicialment, ja que per ells  sí que el recull és important en la seva major part, 
doncs ara que s’ocupa d’una àrea determinada, hi troba alguna informació 
sobre el tema que li és profitosa, i no és cert que no tingui res que afecti al 
municipi, doncs de tot es poden recollir idees, encara que també pensen que si 
l’equip de Govern troba una manera més econòmica de realitzar-lo, també 
estaria bé, però ara que s’han atès a les raons en quant al paper que 
s’utilitzava, considera que el sistema del recull els és satisfactori. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Néstor Artís Villena, per mostrar-se a favor de la Moció, ja que 
creu que es podria resumir una mica més el contingut del recull de premsa. 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Ma. Isabel Espinosa Fernández, per mostrar-se a favor de la seva 
continuïtat, ja que creu que serveix a tots els Grups com a material de treball, 
i encara que potser sí que es podria reduir una mica, ja que hi ha la mateixa 
notícia en diferents diaris, és bo que  estiguin duplicades, doncs cada diari té 
la seva personal forma de presentar-les i això és positiu. Potser es podria 
reduir la despesa de paper, però tot i amb això manifesta que és una eina de 
treball útil que ells guarden durant tota la legislatura, i així no contribueixen a 
omplir el contenidor de paper. 
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 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, per manifestar que és normal que 
després de llegir-lo es tiri, però desprès es recicla, igual que es fa amb altres 
papers, que quan no serveixen els tirem a la paperera i posteriorment es 
reciclen, així com també per  dir que si algú no el vol, ho pot dir i no se li 
trametrà.  
 
 Modificar el recull, continua manifestant el senyor Balmón, és un 
tema que estem estudiant com es pot fer, ja que la seva funció és important 
pels polítics, doncs es recull bé, en general, i és un instrument que utilitzen  
totes les Administracions,  no solament nosaltres, pel que la postura del seu 
Grup és rebutjar la moció, partint de la base de què quan es pugui modificar, 
s’establia un diàleg amb tots els grups per estudiar bé el tema. 
 
 Seguidament pren de nou la paraula el Portaveu del Grup 
Municipal d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, per insistir en la seva 
proposta, afegint que farà un recull d’alguns d’aquests exemplars, a partir 
d’ara, i els ensenyarà a tots aquells que han votat en contra de la moció, a fi 
que es donin compte de què no serveix de res, ja que estan plens de notícies 
duplicades, o per exemple, de declaracions d’un polític a nivell d’Estat  que no 
creu que serveixin per a res, tot això quan se’ns omple la boca de 
sostenibilitat, de la que tant es parla últimament. Però el que lamenta més el 
senyor Flórez, és que la Tinenta d’Alcalde de Medi Ambient no estigui d’acord 
amb la moció i consideri que això és totalment útil. Quan presenti la 
recopilació que ha dit,  llavors podran dir-li si realment són útils o no, acabant 
la seva intervenció per dir que ho lamenta tremendament, perquè no té res a 
veure amb el que diem de sostenibilitat. 
 
 Per acabar, pren la paraula l’Alcalde, senyor Montilla Aguilera,  per  
alabar la vehemència del Portaveu del Grup Municipal d’EUiA, senyor Flórez 
en l’exposició d’aquesta moció, però creu que s’ha de tenir en compte que una 
mateixa notícia en diferents diaris ajuda a tenir les idees una mica més clares, 
i que, malgrat rebutjar-se la Moció, s’estudiarà el tema. 
 
 Després d’això, se sotmet a votació la Moció, i és rebutjada per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot en contra dels Regidors/es del 
Grup Municipal del PSC, senyors/es José Montilla Aguilera, Vicenç Badenes 
Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Cristina Gasull Martínez, Judith Ibáñez 
Vives, Llorenç Luna Rodríguez, Manuel Luque del Rio, Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Luis Morlanes Galindo, 
Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón; dels Regidors/es del Grup 
Municipal d'IC-V, senyora Carmen Romero López i senyors Arnau Funes 
Romero i Miguel López Sánchez; i, dels Regidors/es del Grup Municipal del PP, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández i senyors Alberto García Llorente i 
Antonio Naranjo Hijos, i amb el vot a favor dels regidors dels Grups Municipals 
d’EUiA, d’ERC i de CiU, senyors Ignacio Flórez Barrón, Joan Tardà i Coma i 
Néstor Artís Villena, respectivament. 
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 3.- Moció dels Grups Municipals d’ERC i d’EUiA, referent a la 
Biblioteca Central Joan García Nieto. 
 
 Es llegeix la Moció dels Grups Municipals d’ERC i d’EUiA, que 
textualment diu: 
 
 
 “Exposició de motius: 
 
 Diversos electors ens han fet arribar una queixa sobre el règim 
horari de la Biblioteca Central de la nostra ciutat, tot remarcant el fet que les 
possibilitats que ofereix, tant pel que fa a la capacitació dels professionals que 
hi treballen com als fons de què disposa, demana una major disponibilitat 
horària. Així, ens manifesten que tan sols resta oberta dos matins i que els 
dissabtes a la tarda no s’hi pot accedir. 
 
 Efectivament, en l’actualitat aquesta biblioteca roman oberta 30 
hores i mitja  a la setmana, distribuïdes de la següent manera: totes les tardes 
de 16 a 20,30 hores, dissabtes i dijous de 10 a 14 hores. Val a dir també que 
el servei es troba força col.lapsat per raó de la forta demanda, tal com 
reflecteixen les xifres següents: més de 1000 usuaris diaris i un préstec diari 
de 354 documents, és a dir 70 per hora. 
 
 Consultats els paràmetres bàsics de les biblioteques públiques 
elaborat pel Servei de Biblioteques de la Diputació de Barcelona, resulta que a 
les biblioteques de caràcter central de poblacions de més de 50.000 habitants, 
amb un fons bibliogràfic compres entre els 23.800 i 30.000 volums de lectura 
de caràcter general i d’entre 8.000 a 10.200 de caràcter infantil, els 
corresponen 45 hores de servei, és a dir 14 ½ més que no pas les actuals. 
Quant al nombre de personal, els paràmetres assignen un total de 12 
persones (4 bibliotecaris, 6 auxiliars i 2 subalterns) en contraposició als 7 
actuals (3 bibliotecaris, 3 auxiliars i 1 subaltern). 
 
 Som coneixedors de la convocatòria feta per l’Ajuntament per tal de 
proveir una plaça d’auxiliar de biblioteca, mitjançant l’Oferta Pública 
d’Ocupació de 1999. Amb tot, és evident que, una vegada incorporada aquesta 
nova persona, encara serem per sota dels mínims. De fet aquesta nova 
contractació no permetrà oferir una major disponibilitat horària ni millorar el 
servei (val a dir que el nou servei d’internet amplia l’oferta, certament, però 
alhora crea nous dèficits de personal) per a una població cada vegada més 
incorporada al món de la cultura i dels estudis reglats. 
 
 Vist allò contingut en l’exposició de motius de la Moció se sol·licita 
prendre els següents acords: 
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1. Transmetre als professionals responsables de la Biblioteca Central Joan 
Garcia Nieto el reconeixement del Plenari de la ciutat per l’acurada tasca 
professional que duen a terme a favor del foment i la divulgació culturals. 

 
2. Convenir que la biblioteca central d’una ciutat com ara la nostra necessita 

adequar el règim horari a les complexes disponibilitats horàries actuals 
dels ciutadans, la qual cosa fa necessari que s’obri matins i tardes de 
dilluns a dissabte durant tot l’any i fins i tot, si més no en alguns períodes 
relacionats amb el calendari escolar, en dies festius. 

 
3. Sol.licitar a la Diputació de Barcelona que augmenti el nombre de 

bibliotecaris a quatre, la qual cosa només és possible si aquest Ajuntament 
amplia el nombre del seu personal auxiliar. 

 
4. Que l’Ajuntament aporti el personal Auxiliar de Biblioteca i Subaltern (dues 

persones pel que fa a auxiliars de biblioteca i una tercera com a subaltern) 
que cal per assolir l’ampliació del règim horari.” 

 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel  
Portaveu del Grup Municipal d’ERC, senyor Joan Tardà i Coma, pren la 
paraula el Portaveu del Grup Municipal Socialista,  senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que estan d’acord amb la primera part de la moció, 
però no s’ha d’oblidar que situacions com aquestes es donen també en altres 
serveis, ja que per a tots voldríem més i en som conscients, per això anem 
actuant en aquesta direcció quan els pressupostos ens ho permeten. 
 
 Hem anat fent una valoració gradual de les Biblioteques, continua 
el senyor Balmón, per això per a aquest any hem convocat una plaça d’auxiliar 
i s’han reforçat amb personal de l’atur a partir de treballs específics o 
esporàdics. També s’ha posat en marxa el sistema d’internet, afegint-nos a les 
noves realitats, que creixeran en el futur i que haurem d’atendre sols o amb 
altes Institucions. 
  
 Pel que fa a l’horari és difícil de portar a terme una ampliació, i és 
dur prendre decisions com la de rebutjar una moció d’aquests tipus, ja que 
dintre de totes les necessitats s’ha de procedir gradualment en la Biblioteca i 
els altres serveis, per la qual cosa s’ha de ser coherent i encara que bona 
prova d’això és el treball de l’equip de govern, poc a poc anirem perfeccionant 
aquests serveis. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU,  senyor Néstor Artís Villena, per manifestar que és evident la necessitat 
d’ampliar els horaris de la Biblioteca Garcia Nieto, però també és evident que 
cada barri hauria de tenir-ne una pels seus estudiants, per la qual cosa votarà 
a favor de la moció. 
 
 A continuació intervé la Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar-se a favor de la moció, 
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demanant una priorització dels serveis destinats als ciutadans, ja que potser 
alguns es podrien retallar, però d’altres no, ja que tenen una gran demanda i 
importància, doncs el ciutadà que paga els seus impostos té dret a tenir tots 
aquests serveis, pel que demana que quan es facin els pressupostos es 
reflecteixi l’ampliació d’aquest servei amb més hores per les tardes i sobre tot, 
en època d’exàmens. 
 
 Tot seguit pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’IC-V, 
senyora Carmen Romero López, per manifestar que estan d’acord en el primer 
punt de la moció, ja que els professionals d’aquesta Biblioteca fan un bon 
servei i això és molt lloable. Tots els Grups Municipals tenim la mateixa 
preocupació en aquests serveis, i en el nostre programa electoral ja 
proposàvem un ús més ampli per les biblioteques. De totes maneres, continua 
manifestant la senyora Romero, s’ha anat actuant en aquest sentit i als 
Instituts s’han obert aules que fan aquesta funció, i encara que no s’arriba a 
cobrir tota la demanda, gradualment s’anirà aconseguint, discutint-lo poc a 
poc i ajustant els pressupostos quan toqui fer-los, però remarca que ja s’està 
fent un millor servei, per la qual cosa votaran en contra de la globalitat de la 
moció perquè creuen que ja s’estan fent mesures adients. 
 
 A continuació pren  la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que no entén que es 
digui que s’estudiarà el que es desitja donar, quan aquest tema, per la 
importància que té per a l’educació i la cultura, creu que ha d’estar per sobre 
de tot, per la qual cosa demana que com a mínim es reflecteixi en el futur 
pressupost, ja que s’ha parlat amb diferents veïns i usuaris d’aquest servei i 
han comprovat la necessitat de l’ampliació, per això l’objectiu és demanar a la 
Diputació l’augment de personal per la seva banda, i si s’aconsegueix serà una 
bona millora, ja que dos o quatre dies més, seria molt bo i hauríem de ser 
capaços de solucionar aquest tema. 
 
 Per finalitzar intervé l’Alcalde, senyor Montilla Aguilera, per 
manifestar que les posicions estan clares. Malgrat tot, l’exposició de 
l’ampliació de plantilla s’ha de fer amb l’aprovació dels pressupostos, ja que 
llavors és el moment adequat. Nosaltres hem defensat que les biblioteques són 
importants per la ciutat, i prova d’això és que en els últims quatre anys s’ha 
triplicat el pressupost, el que ha donat un millor servei, amb més personal  
que ens costa més diners, a nosaltres i de la Diputació, i no ens aturarem 
aquí, ja que com molts saben s’ha desenvolupat també un programa que 
encara no s’ha acabat,  de biblioteques a les escoles, dotant-les de llibres, de 
material informàtic, fent una despesa important, el que vol dir que la 
preocupació per aquest servei és palpable, encara que a tots ens agradaria 
arribar a més, però és un problema d’assignació de recursos i de prioritats que 
s’ha de tractar al llarg de l’any, però especialment quan es faci la confecció 
dels pressupostos. 
 
 En el fons assenyala el Sr. Alcalde,  no estem en contra de la moció 
o d’altres de similars característiques, perquè qui pot estar en contra d’ampliar 
la plantilla de la Policia Municipal, per exemple, però s’estudiarà en el seu 
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moment, ja que potser ara no és possible, però ho serà més endavant, posant 
com a exemple el desenvolupament d’instal·lacions esportives petites en 
diferents barris,  ja que es va optar per aquest model a fi de fomentar l’esport 
base, en comptes de fer una instal·lació gran. Ens toca molts cops dir que no a 
coses que pensem que s’han de fer, ja que els recursos són escassos, però és 
qüestió de prioritats. 
 
 
 Després d’això se sotmet a votació la Moció, i és rebutjada per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot en contra dels Regidors/es del 
Grup Municipal del PSC, senyors/es José Montilla Aguilera, Vicenç Badenes 
Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Cristina Gasull Martínez, Judith Ibáñez 
Vives, Llorenç Luna Rodríguez, Manuel Luque del Rio, Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Luis Morlanes Galindo, 
Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón; i dels Regidors/es del Grup 
Municipal d'IC-V, senyora Carmen Romero López i senyors Arnau Funes 
Romero i Miguel López Sánchez; i  amb el vot a favor dels Regidors/es del 
Grup Municipal del PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández i senyors 
Alberto García Llorente i Antonio Naranjo Hijos, del Regidor del Grup 
Municipal d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón; del Regidor del Grup 
Municipal de CiU, senyor Néstor Artís Villena,  i del Regidor del Grup 
Municipal d’ERC, senyor Joan Tardà i Coma.  
 
 
 
 
 4.- Moció del Grup Municipal d’ERC, referent als horaris dels 
centres d’esbarjo per a persones grans als centres dels barris Fontsanta, 
Almeda i Centre. 
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal d’ERC, que textualment diu: 
 
 
 “Motivació de la presentació: 
 
 Hem rebut diverses queixes i suggerències de ciutadans que 
manifesten llur descontentament pels horaris d’aquests espais públics, com 
ara que romanguin tancats els dissabtes i diumenges i, sobretot, durant el 
mes d’agost, tot impedint a les persones grans que en fan ús, els quals 
majoritàriament durant aquest període no s’absenten de la ciutat, poder 
seguir mantenint les relacions socials que els són habituals. 
 
 Text de la Moció: 
 
 Per tal de no dificultar les relacions de lleure i d’oci de les persones 
grans que sovintegen els casals d’avis municipals dels barris de Fontsanta, 
Almeda i Centre (Cinema Titan) durant el període estiuenc, s’aprova de 
mantenir els esmentats locals oberts els dotze  mesos de l’any, per la qual cosa 
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el Departament municipal responsable presentarà les mesures que s’escaiguin 
per tal que aquesta demanda pugui executar-se.” 
 
  
         Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC, senyor Joan Tarda i Coma, intervé el 
Portaveu del Grup Municipal Socialista,  senyor Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que, com en el tema anterior, és un tema de prioritats i no pot 
estar obert tot l’any. Pel que fa al Centre Titan, l’Assemblea d’Usuaris és la que 
va decidir tancar el mes d’agost, encara que nosaltres pensem que és 
important tenir el servei obert. Si el personal depengués de nosaltres potser 
hauríem de veure d’administrar el Centre d’una altra manera, però s’ha de  
tenir en compte que aquest Centre el gestionen ells. Si per nosaltres suposés 
una despesa mínima, estaríem d’acord, ja que la moció està feta amb una 
intenció clara de millora del servei, però és la mateixa situació que el tema 
anterior, i per tant, igualment l’hem de rebutjar. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Néstor Artís Villena, per manifestar que és de l’opinió que si les 
assemblees dels centres creuen que poden obrir el mes d’agost, se’ls hauria de 
recolzar, preguntant, però, si  aquest mes l’Ajuntament el destina a fer 
reparacions en les instal·lacions públiques, i si no és així, si els usuaris ho 
demanen, s’hauria d’estudiar el tema, per la qual cosa votarà a favor de la 
moció. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar-se a favor de la moció, ja 
que pensa que a l’estiu no tothom se’n va de vacances, és molta la gent gran 
que es queda a casa i llavors no té on anar per relacionar-se, per la qual cosa 
pensa que seria un servei necessari per a totes aquelles persones que tinguin 
problemes de relació, o dificultats amb les famílies, encara que no sap si és 
molt gran l’esforç econòmic i de personal, i demana que s’estudiï el tema. 
 
 Tot seguit intervé la Portaveu del Grup Municipal del PP, senyora 
Ma. Isabel Espinosa Fernández, per preguntar si aquesta proposta és un 
plantejament de les Juntes dels Casals d’Avis, ja que si és així seria 
convenient preguntar-los la seva opinió, i si la majoria és a favor de l’obertura, 
fer un esforç per complir aquest servei, que segons la seva opinió és mínim i 
no implica masses despeses. 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’IC-
V, senyora Carmen Romero López, per manifestar que si és fruït d’una 
necessitat  doncs que ho manifestin, però pel que sap,  sembla ser que no han 
demanat que estigui obert el mes d’agost, opinant que, potser per la banda 
ecologista que li toca, estan els parcs i jardins per passejar, cosa prou 
convenient per a la gent gran i que podrien també demanar que estiguessin 
oberts i tinguessin acompanyants, etc.,  per la qual cosa considera que caldria 
veure el funcionament intern d’aquests Casals, per poder comprovar si s’ha 
creat aquesta necessitat o no. 
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 Seguidament pren la paraula la Regidora-Delegada de l'Àrea de 
Salut Pública, Serveis Socials i Dona, senyora Judith Ibàñez Vives, per 
informar que les assemblees dels Casals van decidir no obrir el mes d’agost, ni 
els dissabtes i diumenges, aclarint que no se’ls impedeix i que l’assemblea és 
sobirana i ho han decidit així, encara que hi ha una persona que té les claus i 
poden reunir-se en dissabtes o diumenges, manifestant que l’Ajuntament com 
a tal no té res a veure en les assembles, que com ha dit son sobiranes, i fins 
ara s’ha actuat així, per la qual cosa, si no ho demanen ells no es canviarà.  
 
 De nou pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d’ERC, 
senyor Joan Tardà i Coma, per deixar clar que aquesta proposta no és fruït 
d’una paranoia sorgida de matinada, tot el contrari, s’ha parlat amb els veïns, 
és possible que usuaris de tota la vida del Centre no hagin anat mai a cap 
assemblea, o és possible que hi vagin i no es sentin vinculats,  i creuen que 
s’hauria de tenir obert. De totes maneres pensa que el criteri de que ells siguin 
els gestors dels centres és bo, per exemple, el cas del Cinema Titan, el cafeter 
és qui té la clau, i d’una manera o altra és qui regula les obertures o 
tancaments del local, i és clar, aquest senyor se’n va de vacances a l’agost,  
però també ho és que es pugui tenir obert com més temps millor, ja que a lo 
millor hi ha persones que els mesos i dies en que està tancat són els únics en 
què podrien anar-hi, per la qual cosa demana que s’estudiï el tema. 
 
 Per finalitzar, pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per manifestar que les posicions estan fixades, i que això no és 
obstacle perquè es pugui ampliar  més el tema en la Comissió Informativa 
corresponent. 
 
 Després d’això se sotmet a votació la Moció, i és rebutjada per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot en contra dels Regidors/es del 
Grup Municipal del PSC, senyors/es José Montilla Aguilera, Vicenç Badenes 
Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Cristina Gasull Martínez, Judith Ibáñez 
Vives, Llorenç Luna Rodríguez, Manuel Luque del Rio, Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Luis Morlanes Galindo, 
Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón; dels Regidors/es del Grup 
Municipal d'IC-V, senyora Carmen Romero López i senyors Arnau Funes 
Romero i Miguel López Sánchez; i dels Regidors/es del Grup Municipal del PP, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández i senyors Alberto García Llorente i 
Antonio Naranjo Hijos, i amb el vot a favor dels Regidors dels Grups 
Municipals d’EUiA, CiU i ERC, senyors Ignacio Flórez Barrón, Néstor Artís 
Villena i Joan Tardà i Coma, respectivament. 
 
 
 
 
 5.- Moció del Grup Municipal d’ERC, referent a la visualització 
de les armes per part de la Guàrdia Urbana. 
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 Es llegeix la Moció del Grup Municipal d’ERC, que textualment diu: 
 
 
 “Motivació de la presentació: 
 
 Hom constata que és freqüent observar l’ús per part dels membres 
de la guàrdia urbana municipal d’un model de cartutxera que deixa al 
descobert part de l’arma de foc de què disposen, la qual cosa hom considera 
que no és pedagògicament adequat, principalment si valorem el fet des de la 
perspectiva de l’interès educatiu que ha de motivar els nostres infants. 
 
 Text de la Moció: 
 
 Per tal de contribuir a fer més compatible la reglamentada presència 
d’armes de foc en la Guàrdia Urbana  i el foment entre els infants de valors 
pedagògics no-violents, el Plenari de l’Ajuntament de Cornellà aprova que els 
membres de la Guàrdia Urbana que hagin d’anar armats utilitzin sempre 
exclusivament un model de cartutxera que embolcalli l’arma de foc per 
complet i deixi’n d’utilitzar-se aquelles altres cartutxeres que visualitzen una 
bona part de l’arma de foc.”  
 
         
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC, senyor Joan Tardà i Coma, pren la 
paraula el Portaveu del Grup Municipal Socialista, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que la indumentària, més tots els instruments del Cos, 
està degudament aprovada i regulada el seu dia per la Comissió de 
Coordinació de Policies Locals, i que la cartutxera forma part d’ella i és de les 
que no es veu,  que és la que es lliura;  i per tant no votarem la moció perquè 
ja es compleix. Malgrat això, els guàrdies conductors s’han queixat que aquest 
model els fa nosa quan condueixen i per això alguns han decidit canviar-lo per 
un altre model més còmode, encara que la majoria de la gent utilitza la que 
se’ls subministra per l’Ajuntament, el que no és obstacle perquè se’ls recordi 
que no és el model aprovat i que haurien de fer ús d’ella. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU,  senyor Néstor Artís Villena, per manifestar que si hi ha un reglament 
aprovat en la matèria, haurien d’acomplir-lo estrictament. 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per preguntar on està reglat això.  
En tot cas se’ls podria suggerir el canvi per un altre tipus que no es veies tan 
la pistola, ja que és cert  que aquesta ha de ser operativa i no se la  pot tapar 
amb velcro o altre tipus de sistema, que quan hagi de treure-la l’Agent tingui 
seriosos problemes, i si és veritat que els nens no haurien de veure-ho, tampoc 
cal exagerar, ja que és un tema que està fins i tot a la televisió. 
 
 De nou pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Socialista, 
senyor Antonio Balmón Arévalo, per aclarir al senyor Artís que el que ha dit és 
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que hi ha un Reglament, però que no té rang legislatiu, és un Reglament que 
el seu dia va treballar la Comissió de les Policies Locals i que, a més si alguns 
ho recorden, aquest tipus de model va ser dissenyat pel dissenyador Antoni 
Miró, no solament per a Cornellà, sinó per a tota Catalunya,  encara que no 
creia que hi hagués problema en tenir la possibilitat d’escollir un altre tipus de 
cartutxera. La veritat és que no s’havia fixat en això, ja que pensa que el que sí 
és més important, i això si que està reglat, és que el personal que porta l’arma 
passi  cada  dos anys  el test psicotècnic i  psicològic per veuré si estan o no 
capacitats per portar-la. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’IC-
V, senyora Romero López, per manifestar que no vol magnificar el tema, ja que 
li sembla bé que els agents que utilitzen el model reglamentari, se’ls hauria de 
felicitar, ja que, a més de complir el reglament, quasi bé ningú se n’havia 
adonat del canvi, fins ara. De totes maneres, potser en una Comissió 
Informativa es podria aclarir millor el tema, informant quina és la normativa, 
el nombre d’agents que no la compleixen, o els motius, etc.., però com no hi ha 
hagut cap tipus de queixa, ni perquè s’hagi abusat del seu ús, o per ofensa, no 
creu que sigui necessari votar a favor, ja que en el fons la majoria ja compleix 
la normativa. 
 
 A continuació pren de nou la paraula el Portaveu del Grup 
Municipal d’ERC, senyor Joan Tardà, per manifestar que pensa que les 
preocupacions no s’exclouen les unes a les altres, totes són importants, ja que  
el mòbil de la moció no és d’eficàcia, sinó que parlem de pedagogia, on a 
vegades el detall més minúscul adquireix la categoria més elevada. 
 
 Per finalitzar pren la paraula l’Alcalde, senyor Montilla Aguilera, 
per, una vegada fixades les posicions, manifestar que no s’aprova la moció, 
però si que es pot aprovar la recomanació de què l’agent que no la utilitzi se’l 
faci veure la necessitat de tornar a la reglamentària. 
 
 Després d’això se sotmet a votació la Moció, i és rebutjada per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot en contra dels Regidors/es del 
Grup Municipal del PSC, senyors/es José Montilla Aguilera, Vicenç Badenes 
Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Cristina Gasull Martínez, Judith Ibáñez 
Vives, Llorenç Luna Rodríguez, Manuel Luque del Rio, Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Luis Morlanes Galindo, 
Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón, dels Regidors/es del Grup 
Municipal d'IC-V, senyora Carmen Romero López i senyors Arnau Funes 
Romero i Miguel López Sánchez;  dels Regidors/es del Grup Municipal del PP, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández i senyors Alberto García Llorente i 
Antonio Naranjo Hijos; i del Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor 
Néstor Artís Villena;  amb l’abstenció del Portaveu del Grup Municipal d’EUiA, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, i amb el vot a favor del Portaveu del Grup 
Municipal d’ERC, senyor Joan Tardà i Coma. 
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 6.- Precs i preguntes. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, per realitzar els precs següents: 
 
 

“1r. En el Centre Cívic J. García Nieto existeix un problema, des del dia 
de la seva inauguració, que és necessari resoldre. Es tracta de la 
il.luminació del vestíbul dels ascensors i l’escala, des de la planta 
baixa fins a la quarta, on les llums estan enceses les vint-i-quatre 
hores de tots els dies de l’any - laborables, festius i vacances-. 
Incomprensiblement no existeix un interruptor amb el que es 
puguin apagar. No creieu que és un sense sentit, una estupidesa i 
un malgastament  innecessari el que això sigui així?. 

 
 Per tot això PREGO: 
 

a) Que es corregeixi aquesta anomalia i s’instal.li un o uns 
interruptors per obrir-les i apargar-les quan així ho requereixin 
les circumstàncies. 

 
b) Que es donin instruccions als conserges i usuaris habituals 

perquè facin un correcte ús de les mateixes.” 
 
 

“2n.  Ara comença la temporada ideal per a la plantació d’arbres, per 
això, independentment d’altres zones en les quals també fa falta 
repoblar. 

 
 PREGO: 
 

Que es comenci la reforestació definitiva, amb els arbres, arbustos i 
plantes adequades: 

 
a) A tota la zona de la Torre de la Miranda fins el parc pròpiament 

dit. 
 
 b)   Que es faci el mateix a tot el llarg del terraplè del Riu. 
 

Ambdues zones donen una sensació depriment d’abandonament, en 
les que predominen les herbes i males herbes. Els esmentats  espais 
no es poden donar per acabats i consolidats fins que l’ornamentació 
vegetal, realitzada amb la màxima cura i estètica, els converteixi en 
llocs ambientalment atractius i bells, coses que tenen un 
extraordinari valor visual i espiritual, per a moltes persones, que 
està per sobre de la imatge habitual de ciutats com la nostra.” 
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 En aquest moment s’absenta de la sessió el Regidor del Grup 
Municipal d’IC-V, senyor Miguel López Sánchez. 
 
 
 Continua amb l’ús de la paraula el Sr. Flórez per fer les preguntes 
següents: 
 
 

“1a.  Com ha quedat, si és que s’ha fet alguna cosa, el problema de 
les Guarderies?. 

 
2a. Ara que s’estan traient milers de tones de terres amb les obres 

de cobriment de la via fèrria. Per què no és destinen algunes a 
reomplir el canal, a l’altura del parc, o és que es pensa deixar-
ho així?. 

 
Ja és la segona vegada que terres extretes d’aquella zona es 
destinen a fer monticles innecessaris, mentre el canal 
continua sent un lloc lleig i brut.” 

 
 
 En aquest moment s’incorpora de nou a la sessió el Regidor del 
grup Municipal d’IC-V, senyor Miguel López Sánchez. 
 
  
 A continuació pren la paraula el Regidor-Delegat de l’Àrea de la Via 
Pública, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, per a,  en 
relació al prec relatiu al tema elèctric del Centre Garcia Nieto, manifestar que 
és veritat que es va donar el problema de diferents seccions que no 
s’apagaven, i ja es va solucionar, però que s’ha de tenir en compte que hi ha 
una normativa que diu que als ascensors i a les caixes d’escala, sempre hi ha 
d’haver la llum oberta, no solament als llocs oficials, sinó fins i tots a les cases 
particulars, o sigui que és obligatori, per la qual cosa, li farà arribar al senyor 
Flórez una còpia d’aquesta normativa. 
 
 Pel que fa a les plantes del talús de la zona Miranda, el senyor 
Martínez Flor informa que s’està a punt de recepcionar definitivament les 
obres i es demanarà que els responsables d’ella replantin de nou la zona, on hi 
hagi plantes mortes. 
 
 En relació amb la pregunta de les terres sobrants, respon el 
Regidor-Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, senyor 
José Luis Morlanes Galindo,  que les de la trinxera de la RENFE, es varen 
emmagatzemar  al costat del Camp de Futbol de Sant Ildefons, tal i com 
figurava en el projecte executiu, per la proximitat del lloc i perquè els terrenys 
són nostres, abocant posteriorment el 70% d’aquestes en la mateixa obra, un 
cop s’hagin acabat els murs laterals,  i la resta la utilitzarem en el projecte 
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d’obres complementari situat entre la part alta i part baixa de la ciutat, que 
s’iniciaran en breu. 
 
 Pel que fa al cobriment del Canal de la Infanta, el senyor Morlanes 
manifesta que hi ha qui creu que s’ha de mantenir així, ja que ens recorda un 
passat agrari i tèxtil, però no s’ha d’oblidar que, en gran part, és una propietat 
privada i no podem actuar, a la qual cosa, el senyor Flórez Barrón, manifesta 
que a ell se li ha informat de què és propietat municipal, contestant el senyor 
Morlanes que hi ha un tram que no, i que en conjunt, és una concessió que ve 
del segle passat. 
 
 En relació a la pregunta del senyor Flórez sobre les Escoles Bressol, 
el senyor Alcalde intervé dient que després de les Eleccions al Parlament del 
pròxim dia 17, totes les forces polítiques diuen que crearan 30.000 places de 
guarderia i així potser es solucioni el problema si s’aconsegueix el canvi, 
donant la paraula a la Regidora-Delegada d’Educació, senyora Cristina Gasull 
Martínez, que manifesta que no té res més a dir, doncs amb el senyor Flórez 
ha parlat, no solament ahir, sinó varies vegades, i en totes ha intentat 
explicar-li el que hi havia fet, i en què estem treballant. Creu que, al menys, 
ha intentat informar de tot, per que se sàpiga quines són les línies per intentar 
resoldre-ho,  ja que el tema està de la mateixa manera, i  si el dia 17 no canvia 
el Govern de la Comunitat Autònoma, seguirem treballant per aconseguir-ho, 
però si la il·lusió del senyor Flórez és que pugui treure un conill del barret, en 
la vida real no hi ha barrets d’aquesta mena,  i si no hi ha canvis, insisteix la 
senyora Gasull, nosaltres seguirem treballant, de totes maneres, per 
aconseguir-ho, ja que és una dificultat molt important per molts ciutadans i 
ciutadanes. 
 
 Acte seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d’ERC, 
senyor Joan Tardà i Coma, per efectuar els precs i preguntes que ha presentat 
per escrit i que són els  següents: 
 
 
  Preguntes: 
 

“1.- En quina data aproximada és prevista la finalització de les 
obres d’urbanització de la nova plaça Lluís Companys, obres 
endegades arran de la construcció del pàrquing en el seu 
subsòl? 

 
2.-   Té previst el Govern de la ciutat dur a terme la inauguració 

oficial de la plaça i del pàrquing, tal com s’ha esdevingut en 
concloure’s d’altres obres de la mateixa tipologia realitzades a 
la ciutat?” 
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  Prec: 
 

“1.- Arran de la polèmica que ha despertat entre el veïnat les obres de 
remodelació de la plaça Lluís Companys, bo i tenint present alhora 
que les obres són a punt de ser enllestides, demanem que una 
comissió formada per un representant de cada Grup Polític 
Municipal representants de les entitats dels barris Centre i Riera, i 
encapçalada pel Tinent d'Alcalde responsable facin una visita  a les 
obres i recullin suggerències de la ciutadania a fi de millorar-ne 
l’estat actual.” 

 
 
  Pregunta: 
 

“1.- En el pressupost ordinari d’enguany dins del capítol Estat de 
Despeses de Funcionament Departament: Serveis Econòmics 
apareix una partida anomenada Comissió VISA de 500.000,- 
pessetes.   

 
 Per la qual cosa desitjaríem conèixer quines persones (càrrecs 

polítics electes i personal tècnico-administratiu municipal) disposa 
de targes de crèdit, així com el criteri seguit per lliurar-los-hi.” 

 
 
  Precs: 
 

“1.- Que sistemàticament es faciliti a través d’Intervenció al nostre Grup 
Municipal, així com a la resta dels grups que així ho manifestin, 
una relació trimestral de les despeses efectuades amb aquest 
sistema de pagament.” 

 
 

“2.- Amb força retard respecte de les dades d’edició, fou distribuït fa uns 
mesos als instituts de la ciutat un material escolar editat pel 
Consell Comarcal, dins de la Col.lecció “Descobrim el Baix 
Llobregat”, obra de la historiadora Carme Garcia-Nieto titulat “El 
moviment Obrer 1939-1978”. La causa del retard, segons diversos 
articles i manifestacions fetes a la premsa per diverses personalitats 
de la  cultura i la política comarcals, rau en la negativa a distribuir-
lo per part de l’òrgan administratiu que l’encarregà a causa d’alguns 
desacords sobre el contingut de l’obra. 

 
A pesar de tot, finalment el Consell Comarcal decidí oferir-lo a la 
ciutadania, amb la qual cosa els centres escolars el reberen abans 
de concloure el curs. Aquest fet permetrà que sigui utilitzat en el 
curs que s’acaba d’iniciar. 
 
No obstant això, els ensenyants es troben a aquestes altures del 
calendari escolar que el treball didàctic complementari, que també 
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fou editat l’any 1988, obra dels experimentats professors 
d’ensenyament secundari i universitari José Fernández Segura, 
Dolors Freixenet i Mas, Elionor Sellés i Vidal i Gemma Tribó i 
Traveria, encara no ha estat repartit, la qual cosa impedeix impartir 
de la matèria. 
 
Assabentats que el material didàctic complementari a l’obra editada 
pel Consell Comarcal del Baix Llobregat “El moviment Obrer 1939-
1978”, obra  de la historiadora Carme Garcia-Nieto, encara no ha 
estat lliurat als centres escolars malgrat ja haver-se iniciat el curs 
escolar, i tenint en compte els mesos de retard amb què fou 
distribuït el text, 

 
  Es PREGA: 
 

Adreçar-se al President del Consell Comarcal J.L. Morlanes instant-
lo a dur a terme de forma immediata el repartiment d’aquest 
material escolar que d’ençà fa mesos ja és editat per tal de no 
dificultar el treball pedagògic dels ensenyants i dels estudiants, els 
quals res no tenen a veure amb les picabaralles entre grups polítics 
o d’altres organismes no relacionats directament amb la Comunitat 
Escolar.” 

 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Socialista,  senyor Balmón Arévalo, per a, en relació a la pregunta relativa a 
les obres d’urbanització de la plaça Lluís Companys, manifestar que les obres 
està previst que s’acabin la primera quinzena d’octubre o principis de la 
segona, i no es farà inauguració oficial de l’aparcament, ja que és particular. 
Pel que fa a la plaça, recorda als presents que es va fer a partir de la proposta 
dels propis comerciants, a fi de trobar elements de rotació dels vehicles que 
puguin anar al Mercat i a la zona comercial a comprar, i ells són els que 
prepararan activitats al Barri per a la seva inauguració, a les quals, 
evidentment, donarem suport, però, com en altres aparcaments, hi ha hagut 
entitats que volen tenir ells el protagonisme d’aquesta inauguració. 
 
 Respecte a l’altre tema, el senyor Balmón manifesta que en la 
Comissió Informativa d’Urbanisme ja tindrem oportunitat de parlar dels 
elements que a cada un dels Grups els sembli que s’han de millorar o són 
incorrectes. 
 
 Pel que fa a la partida de la targeta VISA, el senyor Balmón Arévalo 
manifesta que existeix, degut a que s’ha donat l’oportunitat als ciutadans  i 
ciutadanes que vulguin, de pagar els seus impostos per aquest sistema, i que 
en el seu dia es va fer a través d’un contracte menor, de les despeses 
d’aquestes targetes que, evidentment, els bancs cobren per la seva utilització, i 
que fins ara sembla que tan sols han sigut unes 20.000 pessetes, però que si 
els ciutadans i ciutadanes demanen poder utilitzar aquest sistema, s’ha de 
mantenir. 
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 En quant a si hi ha Regidors o Regidores que tenen VISA a càrrec de 
l’Ajuntament, el senyor Balmón informa que solament hi ha una targeta, que 
està a l’Alcaldia, però que genera poc volum, i si vol saber com està en 
qualsevol moment, pot demanar la informació a la Comissió d’Hisenda. 
 
 Pel que fa al prec dirigit al President del Consell Comarcal,  després 
de manifestar-se pel senyor Alcalde que el senyor José Luis Morlanes, Regidor-
Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, ,intervendrà no 
com a President d’aquest Organisme, sinó com a Regidor d’aquest Ajuntament  
i per pròpia decisió, pren la paraula el Sr. Morlanes Galindo per manifestar 
que és evident que el President del Consell Comarcal ja n’està assabentat del 
tema, afegint que fins hi tot en el propi Consell Comarcal hi ha representació 
d’Esquerra Republicana de Catalunya, o sigui que per aquesta via també en 
deu estar assabentat. 
 
 De totes maneres, el senyor Morlanes Galindo informa que els 
mateixos que ara reclamen la distribució de les fitxes, fa un any deien que  el 
llibre no es distribuiria, però ell, que coneix al President del Consell Comarcal, 
sap que ell deia que aquest llibre s’anava a distribuir, i no solament es va 
distribuir aquest, sinó dos llibres, un que firma  Ma. Carmen Garcia Nieto, 
persona a la que volem, apreciem i recordem amb un afecte, de veritat, sincer, 
i un segon llibre que firma gent que, a consideració d’altra gent, és molt poc 
solvent, que firma, per exemple, la única persona que té un llibre sobre el 
moviment obrer a la Comarca, que és el senyor José Botella, que va ser 
Secretari General de Comissions, i ho fa per encàrrec de la Fundació Utopia, 
que es va crear fa uns anys, i en memòria del seu fundador, Juan Garcia 
Nieto. Són dos llibres i  hi ha unes fitxes,  que li consta que el President del 
Consell Comarcal ha explicat al Centre d’Estudis Comarcals, que és amb qui 
té el Conveni, que aquestes fitxes es  distribuiran, però en comptes de fer-ho 
per cadascun dels llibres, es farà conjuntament amb els dos llibres i durant 
aquest curs. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP,  senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per agrair al senyor Alcalde, en 
nom de la seva formació política, la deferència que va tenir amb el President 
del Govern, senyor José Ma. Aznar, al anar a saludar-lo a l’acte que aquest 
Partit, va celebrar a Cornellà els passats dies. 
  
 A continuació formula un prec, relatiu a una carta que va sortir en 
la revista AQUÍ, sobre que hi havia persones al barri Riera que alimentaven els 
gats abandonats, i vol adherir-se a ella, ja que avui l’han trucat per dir-li que 
hi ha hagut algú que els ha donat menjar enverinat. Això és una mica trist, ja 
que ho han fet quan els nens sortien de l’escola, per la qual cosa demana 
s’investigui el cas, acabant el prec dient que avui precisament, al carrer 
Lepanto, ha succeït un cas similar i li sembla que han trucat a la Guàrdia 
Urbana. 
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 Continuant amb l’ús de la paraula, la senyora Espinosa Fernández 
fa les preguntes següents: 
 

1. Si a la Peña Dominó se li està fent un local, i si fos així, pregunta que 
es farà amb l’antic Centre, si se’l quedaran ells o es distribuirà entre 
una altra entitat, ja que  hi ha l’Associació Castilla-La Mancha que 
estan en una petita habitació d’un local, on no hi caben, i que també 
els seria necessari que se’ls ajudés a trobar-ne un altre. 

 
 2.- En el Ple passat va fer una pregunta sobre el Centre Cívic d’Almeda, i 

no se li ha donat resposta, per la qual cosa demana qui de 
l’Ajuntament és el responsable d’obrir i tancar, ja que encara no sap 
quan funcionarà el Centre Mèdic que ha de funcionar allà, i si les 
altres entitats del barri que no són associacions de veïns, tindran 
dret a disposar de sales en ell, ja que no ens hem d’oblidar que al 
barri hi ha altres entitats, no solament l’Associació de Veïns. 

 

 3.- Al carrer Salvador Dalí/Pau Picasso, una empresa està construint un 
bloc de pisos i sembla ser que no respecten la línia del carrer, ja que 
ho desconeix degut a que és una llicència que es va aprovar per 
l’anterior legislatura, i ella no portava la cartera d’urbanisme del seu 
Grup, però ara, altres ciutadans d’Almeda que han resultat afectats i 
que han tingut que cedir terrenys, pregunten com és que aquests no 
ho han cedit i tallen el carrer, sense senyalitzar, demanant, per 
acabar, se li faciliti l’expedient d’aquesta obra. 

 
 Tot seguit pren la paraula el Regidor-Delegat de l’Àrea de Via 
Pública, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, per a, en primer 
lloc, en relació al tema dels gats, assenyalar que no estem assabentats, però es 
mirarà a través de la Guàrdia Urbana si hi ha hagut denúncies, i s’investigarà. 
 
 Pel que fa al Centre Cívic d’Almeda, el senyor Alcalde respon que 
encara no hi ha una proposta sobre la taula, i que quan existeixi ja es podrà 
discutir, afegint la Regidora-Delegada de l'Àrea de Salut Pública, Serveis 
Socials i Dona, senyora Judith Ibàñez Vives, que el Centre Mèdic estarà acabat 
abans de finalitzar l’any. 
 
 En relació amb el tema de l’obra del carrer Salvador Dalí, assenyala 
el Sr. Alcalde que seria interessant que es passessin pel Departament 
d’Urbanisme i consultessin l’expedient. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Regidor del Partit Popular, senyor 
Alberto García Llorente, per formular els precs i preguntes següents: 

 
1. Que a les petites zones verdes que hi ha entre blocs, 

majoritàriament al barri de Sant Ildefons però també en diferents 
punts de la ciutat, hi ha unes tanques per evitar que entrin animals 
o que no es trepitgin, que estan en molt males condicions, ja que 
estan o rovellades o trencades, i fins i tot els fan servir algunes 
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persones com a pipi-can, amb el perill que això comporta, per la 
qual cosa demana si es pot adoptar alguna solució. 
 

2. El passat dia 3 de setembre, degut a les pluges que varen haver, a 
l’avinguda del Parc, un contenidor groc de reciclatge va ser 
arrossegat i es va quedar durant una setmana “aparcat” en una 
parada d’autobús, preguntant si el senyor Martínez tenia constància 
d’això, perquè no es va retirar immediatament, i si no en tenia, que 
depuri les responsabilitat a les persones que els correspongui. 
 

3. Aquesta pregunta, que després si un cas es farà per escrit, és  saber 
en quin estat es troba el “Pla Integral de la Joventut” que es va 
aprovar la passada legislatura?. 

 
 A continuació pren la paraula el Regidor-Delegat de l’Àrea de Via 
Pública, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, per respondre a 
la pregunta relativa a l’arrossegament de contenidor, manifestant que no en 
tenia notícia, però que si ell ho va veure, li hauria agradat que ho hagués 
comunicat, responent el senyor Garcia Llorente que no ho va veure ell, que li 
van dir, a la qual cosa respon el senyor Martínez Flor, que li fa gràcia això, ja 
que si ell tampoc ho ha vist, no tindria perquè creure-ho, afegint que ell 
mateix, tot i que passa sovint per allà, no el va veure.  
 
 

 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-dos hores i quaranta-cinc 
minuts, signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la 
Secretària General, que ho certifico. 


